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Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α 

 

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  ΔΗΜΟΥ  ΣΕΡΡΩΝ 

 

 

Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η   2η 

 

 

Της  29ης  Ιανουαρίου  2004 

 

Ημέρα  ΠΕΜΠΤΗ και ώρα 21.00’      

 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ :  ΜΩΥΣΙΑΔΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 

 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ   ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΛΕΦΑΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

 Μαντζαρίδης Νικόλαος (Αντιπρόεδρος Δ.Σ.), Αγγελίδης Πέτρος, Αναστασιάδης 

Αντώνιος, Αραμπατζή Φωτεινή, Βασιλειάδης Ηλίας, Βλάχος Ηλίας, Γκότσης Ηλίας, 

Γρηγοριάδης Νικόλαος, Θεοφανίδης Αβραάμ, Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα, 

Κατριρτζόγλου Νικόλαος, Λογοθετίδης Σταύρος, Μηλίδης Θεόδωρος, Μητλιάγκας 

Ζήσης, Μπαμπαΐτης Δημήτριος, Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία, Μπόνας Ιωάννης, 

Παπαβασιλείου Βασίλειος, Πασχάλη – Καρύδα Ελένη, Περδίκης Ζήσης, Σαουλίδης 

Στυλιανός, Σίμογλου Κων/νος, Τζιώνης Ευθύμιος, Τσιγαρίδα Νεκταρία, Φανουράκη 

Ελένη.  

 

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

1) Δημητρακούδη Θεοχάρη, 2) Ζλάτκος Ανδρέας – Θεόδωρος. 

 

 

Θ Ε Μ Α Τ Α   Η Μ Ε Ρ Η Σ Ι Α Σ   Δ Ι Α Τ Α Ξ Η Σ 

  
 

ΘΕΜΑ  1ο: Έγκριση επιχορήγησης Σχολικών Επιτροπών για εκτέλεση έργων 

συντήρησης και επισκευής τους.  

  

ΘΕΜΑ  2ο: Κατανομή πίστωσης 26.413,20 € σε Σχολικές Επιτροπές, προς κάλυψη 

εξόδων κινήσεως σχολικών τροχονόμων.    

 

ΘΕΜΑ  3ο: Κατανομή πίστωσης για την υλοποίηση του προγράμματος «Βοήθεια στο 

σπίτι».  
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ΘΕΜΑ  4ο: Σύναψη προγραμματικής σύμβασης μεταξύ Δήμου και του Ν.Π. μη 

κερδοσκοπικού χαρακτήρα «Περιφερειακό Ταμείο Ανάπτυξης Κεντρικής 

Μακεδονίας».   

 

ΘΕΜΑ  5ο: Έγκριση εκτέλεσης εργασιών συντάξεως ισολογισμού και λοιπών 

οικονομικών καταστάσεων χρήσεως 2004.  

 

ΘΕΜΑ  6ο: Έγκριση ανάθεσης εργασιών εφαρμογής διπλογραφικού συστήματος 

χρήσεως 2004.  

 

ΘΕΜΑ  7ο: Διορισμός ελεγκτών για τον τακτικό διαχειριστικό έλεγχο των Δημοτικών 

Επιχειρήσεων.  

 

ΘΕΜΑ  8ο: Επανασυγκρότηση Ν.Π. Σχολικών Επιτροπών.  

 

ΘΕΜΑ  9ο: Έγκριση απολογισμού Σχολικών Επιτροπών έτους 2003.  

 

ΘΕΜΑ  10ο: Έγκριση εγγραφής του Δήμου ως συνδρομητή για το έτος 2004 σε 

εφημερίδες και περιοδικά.  

 

ΘΕΜΑ  11ο: Έγκριση καταβολής εξωιδρυματικής οικονομικής ενίσχυσης.  

 

ΘΕΜΑ  12ο: Έγκριση σύναψης σύμβασης προς ανάθεση εργασιών στην ΚΑΔΕ. 

 

ΘΕΜΑ  13ο: Ανάθεση καθαριότητος κοινοτικού ιατρείου, αυλείου χώρου και 

καταστήματος Δ.Δ. Ελαιώνα στην κ. Βλάχου Στυλιανή.  

 

ΘΕΜΑ  14ο: Αφαίρεση ή μη άδειας λειτουργίας του καταστήματος «ΜΠΑΡ Θερινής 

Περιόδου» ¨ ΧΡΩΜΑ¨.  

 

ΘΕΜΑ  15ο: Ορισμός εκπροσώπου για την παραλαβή εκτάσεως 47.158 τ.μ. 

ιδιοκτησίας ΤΕΘΑ από το στρατόπεδο «ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ ΠΑΠΑ».  

 

ΘΕΜΑ  16ο: Ανάθεση σε ορκωτό λογιστή του τακτικού ελέγχου της οικονομικής 

κατάστασης του Δήμου χρήσης 2003.  

 

ΘΕΜΑ  17ο: Επιστροφή χρημάτων ως αχρεωστήτως εισπραχθέντων.  

 

ΘΕΜΑ  18ο: Ορισμός Δ/κών Συμβουλίων των Ν.Π. με την επωνυμία:  

                        α) «Κέντρο Προσχολικής Αγωγής  Δήμου Σερρών», 

                        β) «Κέντρο Προστασίας Φυσικού Περιβάλλοντος – Μουσείο Φυσικής 

Ιστορίας», 

                        γ) «Κέντρο Ανοικτής Προστασίας Ηλικιωμένων (Κ.Α.Π.Η.)»  και 

                        δ) «Αθλητικός Οργανισμός Δήμου Σερρών». 

 

ΘΕΜΑ 19ο: Αντικατάσταση μελών Διοικητικών Συμβουλίων Δημοτικών 

Επιχειρήσεων.  
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ΘΕΜΑ 20ο: Έγκριση αποφάσεων της Δ.Ε. Δ.Ε.Υ.Α.Σ.:  

                        α) αριθμ. 191/2003 «πρόσληψη προσωπικού με σύμβαση εργασίας 

ιδιωτικού δικαίου αορίστου χρόνου»  και  

                        β) αριθμ. 194/2003 «ένταξη τιμολόγησης Ι. Ναών στα ειδικά τιμολόγια».  

 

ΘΕΜΑ 21ο: Ψήφιση πιστώσεων εγγεγραμμένων στον προϋπολογισμό του Δήμου 

έτους 2004 προς εκτέλεση προμηθειών με απ’ ευθείας ανάθεση.  

 

ΘΕΜΑ 22ο: Ψήφιση πίστωσης 10.077,06 € για την εφαρμογή του διπλογραφικού 

συστήματος.  

 

ΘΕΜΑ 23ο: Ψήφιση πίστωσης 435.000,00 € για την παροχή υπηρεσιών διαχείρισης 

και περιβαλλοντικής παρακολούθησης–ελέγχου της λειτουργίας του 

ΧΥΤΑ και της μεταφροντίδας του αποκατεστημένου ΧΔΑ.  

 

 ΘΕΜΑ 24ο: Έγκριση εξειδικευμένης οφειλής για καταβολή αποζημίωσης λόγω 

αναγκαστικής απαλλοτρίωσης στον Ιωάννη Καβακλιώτη.  

ΘΕΜΑ 25ο: Έγκριση – ενημέρωση επί αποφάσεων Δημοτικών Επιχειρήσεων.  

 

ΘΕΜΑ  26ο: Έγκριση παράτασης σύμβασης προμήθειας καυσίμων έτους 2003.  

 

ΘΕΜΑ  27ο: Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας προμήθειας καυσίμων έτους 2004.  

 

ΘΕΜΑ 28ο: Έγκριση διαφόρων δαπανών και προμηθειών για τις ανάγκες των 

υπηρεσιών του Δήμου.  

 

ΘΕΜΑ 29ο: Προτάσεις τροποποίησης ρυμοτομικού σχεδίου γειτονιάς Άνω Καμενίκια 

– Ιμαρέτ.  

 

ΘΕΜΑ 30ο: Έγκριση μελέτης των έργων:  

                        α) «Στεγανοποίηση τμημάτων κερκίδων δημοτικού γηπέδου Σερρών», 

                        β) «Επούλωση φθορών οδοστρωμάτων», 

                        γ) «Συντήρηση δρόμων», 

                        δ) «Επισκευή – συντήρηση πεζοδρομίων», 

                        ε) «Τσιμεντοστρώσεις πλακοστρώσεις κοινοχρήστων χώρων», 

                      στ) «Συντήρηση αγροτικών δρόμων πόλης Σερρών», 

                        ζ) «Διάφορες εργασίες στο 4ο Δημοτικό Σχολείο», 

                        η) «Διάφορες εργασίες στο 6ο – 16ο Δημ. Σχολεία», 

                        θ) «Διάφορες εργασίες στο 23ο Δημοτικό Σχολείο», 

                        ι) «Διάφορες εργασίες στο 1ο Γυμνάσιο»  και 

                      ια) «Κατασκευή τοίχου αντιστήριξης στο Δ.Δ. Ελαιώνα». 

                      

ΘΕΜΑ 31ο: Έγκριση προϋπολογιστικού πίνακα των εργασιών:  

                        α) «Για την κατασκευή στέγης στον ξενώνα Χρυσοπηγής»,   

                        β) «Για την συντήρηση Η/Μ εργασιών στο κλειστό γυμναστήριο του 5ου 

Γυμνασίου»  και    

                        γ) «Εργασίες εξωραϊσμού του κτιρίου του Βαλκανικού Λαογραφικού      

Μουσείου». 
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ΘΕΜΑ 32ο: Έγκριση συνέχισης για το έτος 2004 των έργων και μελετών:  

                        α) «Προσθήκη καθ’ ύψος και ανακατασκευή του κινηματοθεάτρου 

ΑΣΤΕΡΙΑ Δήμου Σερρών»,  

                        β) «Ηλεκτροφωτισμός Δημοτικού Γηπέδου Σερρών»,  

                        γ) «Κατασκευή τοίχου αντιστήριξης στα Α’ Νεκροταφεία»,  

                        δ) «Διαμόρφωση αυλών σχολικών κτιρίων (13ο Νηπιαγωγείο, 5ο    

Γυμνάσιο)»,  

                        ε) «Διάφορες εργασίες στο δημοτικό σχολείο Ξηροτόπου»,   

                      στ) «Κατασκευή αγωγών και φρεατίων ομβρίων στον οικισμό των 

τσιγγάνων»,   

                        ζ) «Πράξη εφαρμογής της γειτονιάς Εργατικών Κατοικιών του Δήμου»,         

                        η) «Τοπογράφηση – Κτηματογράφηση – Πολεοδομική Μελέτη του 

οικισμού Ελαιώνα Σερρών»,   

                        θ) «Τοπογράφηση – Κτηματογράφηση – Πολεοδόμηση περιοχής Αγ. 

Ιωάννη», 

                        ι) «Πράξη εφαρμογής της γειτονιάς Αγ. Αναργύρων του Δήμου Σερρών»   

και  

                        ια) «Πράξη εφαρμογής της πολεοδομικής μελέτης περιοχής Ομόνοια – 

Καλύβια». 

 

ΘΕΜΑ 33ο: Έγκριση εξόφλησης λογαριασμών των έργων:  

                        α) «Ανακαίνιση παλαιού οστεοφυλακίου Α’ Νεκροταφείων»,  

                        β) «Αποκατάσταση φθορών οδοστρωμάτων στο Ανατολικό τμήμα της 

πόλης»,  

                        γ) «Αποκατάσταση φθορών οδοστρωμάτων στο Δυτικό τμήμα της 

πόλης»,  

                        δ) «Συντήρηση, αποκατάσταση ζημιών, τροποποίηση και βελτίωση της 

φωτεινής σηματοδότησης πόλης Σερρών»,  

                        ε) «Διαμόρφωση αυλών σχολικών κτιρίων (18ο Δημοτικό, 3ο Λύκειο)»,  

                      στ) «Στεγανοποίηση οροφής 1ου Γυμνασίου Σερρών»,  

                        ζ) «Ηλεκτροφωτισμός πάρκου κυκλοφοριακής αγωγής Δήμου Σερρών»,   

                        η) «Παροχή υπηρεσιών οργάνωσης, διαχείρισης και περιβαλλοντικής 

παρακολούθησης-ελέγχου της λειτουργίας του ΧΥΤΑ και της 

αποκατάστασης του ΧΔΑ του Δήμου Σερρών», 

                        θ) «Κατασκευή υποδομών για την βελτίωση των συνθηκών διαβίωσης 

των τσιγγάνων στις Σέρρες»,   

                        ι) «Κατασκευή ξενώνα και αθλητικού κέντρου στη Χρυσοπηγή»  και  

                      ια) «Στατική μελέτη αλλαγής χρήσης και διαρρύθμισης κτιρίου σε κλειστό 

γυμναστήριο». 

                              

ΘΕΜΑ 34ο: Έγκριση συνέχισης για το έτος 2004 των παρακάτω έργων & μελετών  και 

εξόφληση λογαριασμών αυτών:  

                        α) «Κατασκευή δρόμων – ασφαλτοστρώσεις»,  

                        β) «Κατασκευή Μνημείου Ηρώων στο Δ.Δ. Οινούσας»,  

                        γ) «Πράξη εφαρμογής της πολεοδομικής μελέτης γειτονιάς Αλημπέκιοϊ»,  

                        δ) «Κατασκευή κλειστού Κολυμβητηρίου Δήμου Σερρών»,  

                        ε) «Διάφορες αποκαταστάσεις και συμπληρώσεις υφισταμένων 

εγκαταστάσεων αθλητικών κέντρων Ομόνοιας»,  
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                      στ) «Κατασκευή κερκίδων θεατών στο αυτοκινητοδρόμιο Σερρών»,  

                        ζ) «Συντηρήσεις-βελτιώσεις αθλητικών εγκαταστάσεων Δήμου Σερρών»,  

                        η) «Εργασίες συντήρησης Εθνικού Σταδίου Σερρών»,  

                        θ) «Εργασίες εγκατάστασης συστήματος συμπίεσης και δεματοποίησης 

απορριμμάτων»,    

                        ι) «Αναπλάσεις πλατειών Αγ. Ιωάννη και Αγ. Νικολάου», 

                      ια) «Πράξη εφαρμογής της γειτονιάς Σιγής – Προφ. Ηλία – Γονατά – Ν. 

Κηφισιάς Σερρών»   και  

                      ιβ) «Τοπογράφηση–Κτηματογράφηση–Πολεοδομική μελέτη περιοχής 

Ξηροτόπου Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ 35ο: Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής του έργου: 

«Μετασκευή σφαγείου σε κτίριο πολλαπλών δραστηριοτήτων 

εκπαίδευσης και αθλητισμού».   

 

ΘΕΜΑ 36ο: Επέκταση – συμπλήρωση δικτύου ΦΟΠ:  

                        α) στην οδό Αγ. Γεωργίου,   

                        β) στην οδό Κασομούλη και Ακρίτα γωνία,   

                        γ) στην οδό Ιερολοχιτών,    

                        δ) στο Χιονοχώρι, 

                        ε) στην οδό Εμ. Παπά  και 

                      στ) στο Εθνικό Στάδιο Σερρών.    

 

ΘΕΜΑ 37ο: Έγκριση νέων αστικών γραμμών και καθορισμός δρομολογίων.   

 

 

 2η   Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η    2004 

 

 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Ένα από τα πιο σοβαρά θέματα που αφορά την ΔΕΥΑ.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν το έχω κ. Αναστασιάδη. Λοιπόν, έρχομαι στο κ. Σίμογλου 

να δώσω μία απάντηση, θα ζητήσω συγνώμη από το Προεδρείο για την επικινδυνότητα 

από τις κατολισθήσεις του ΕΜΑΕΚ. Δεν είμαστε εις θέση να απαντήσουμε σήμερα κ. 

Σίμογλου, δεν μπορούμε ν’ απαντήσουμε, δεν ενημερώθηκε όπως έπρεπε ο κ. Δήμαρχος, 

θα σας παρακαλέσω πολύ παρόλο που είμαστε εκτεθειμένοι να κάνετε λίγες μέρες 

υπομονή. Επίσης στην κα Μπιτζίδου θέλω να δώσω μια απάντηση, τα αποτελέσματα του 

τηλε-μαραθωνίου, με τη κριτήρια διατέθηκαν τα χρήματα. Κα Μπιτζίδου, ν’ ακούσετε 

την κα Ραλλίδου.  

κα ΜΠΙΤΖΙΔΟΥ: Ναι, ευχαριστώ πολύ κ. Πρόεδρε.  

  κα ΙΛΑΝΙΔΟΥ: 12 Ιανουαρίου του 2004, συγκεντρώθηκε περίπου …. Τον κ. 

Γιώργο Παλάσκα, Διευθυντή της … εκπρόσωπο της Νομαρχίας και επομένως σαν 

εκπρόσωπο του Δήμου Σερρών και υπέρ της Κυβερνητικής Πολιτικής. Το ποσό που 

συγκεντρώθηκε στο Δήμο, στο λογαριασμό του ταμείου ήταν 17.482,45€ και ανάλογα με 

τις ανάγκες και μ’ αυτά που πρότειναν οι Κοινωνικοί Λειτουργοί της νομαρχίας, του 

Δήμου και ο Πατήρ Θωμάς από την Μητρόπολη, διανεμήθηκαν σε 53 οικογένειες. Το 

μικρότερο ποσό που δόθηκε ήταν 100,00€ που δόθηκε σε κάποιον που είχε να πληρώσει 

κάποια ασφάλεια του Ο.Γ.Α. κάτι είχε, ήταν ανασφάλιστος και κάποια άλλα μικροποσά 

που ήθελαν για ασφάλειες και το μεγαλύτερο ποσό έφτασε στα 1.500,00€  που δόθηκε σε  
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δύο περιπτώσεις που έκαναν εγχείρηση. Σ’ ένα κοριτσάκι με όγκο στο κεφάλι και μία 

γυναίκα που μόλις είχε γεννήσει και κάτι είχε στην κοιλιά της, γυναικολογικό και έκανε 

εγχείρηση στην Θεσσαλονίκη. Και έχουν υπογράψει το πρακτικό όλοι και τα τρία τεύχη 

και το έχουμε βγάλει Δελτίο Τύπου και το έχουμε δημοσιοποιήσει σ’ όλες τις 

εφημερίδες. Όλα τα ονόματα,  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Αναστασιάδη επί του θέματος;  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Ναι.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε κ. Αναστασιάδη.  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Έχω κάνει προτού ένα μήνα αίτηση και ζητούσα σε ποια 

ονόματα παρέχουμε βοήθεια. Διότι σε κάποια άτομα που είχα στείλει εγώ, δεν έστειλαν 

σε κανέναν και μόνος μου εγώ πήγα πλήρωσα και τους πήγα και πετρέλαιο και να μην 

πω και παραπάνω. Και ζήτησα επίσημα την αίτηση και δεν μου στείλανε. Είναι 

απόκρυψη στοιχείων. Κ. Νυκτάρη και κ. Αισχίνογλου τα συγχαρητήρια, σας 

καταγγέλλω, είναι απόκρυψη στοιχείων. Δεν μου στέλνουνε και επανειλημμένως πήγα 

και προσωπικά ο ίδιος, δεν μου στέλνουνε καμία κατάσταση που πηγαίνουν τα λεφτά 

αυτά. Το έχετε υπόψη σας και δεν μου στέλνουν. Φοβάμαι οι υπάλληλοι, εκεί μέσα οι 

πάντες φύγανε τρομοκρατημένοι. Δεν τολμάει κανείς να μιλήσει.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έχω πληροφορία ότι έχουνε στείλει έγγραφο. Εάν δεν το 

πήρατε όμως, σας υπόσχομαι ότι εντός των ημερών θα το πάρετε.  

κα ΙΛΑΝΙΔΟΥ: Έχει πάρει έγγραφο ο κ. Αναστασιάδης και αντίγραφο η κα 

Μπιτζίδου.  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Πέρασε ένας μήνας και.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μα το στείλανε μου είπανε.  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Όχι.  

Δ. Σ.: Κοινοποίηση.  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Τη λέτε κ. Νυκτοπάτη; Εκεί υπάρχει… πήγα προσωπικά 

ποτού ένα μήνα εγώ και η κα Πανίδου φοβάται να μιλήσει. Και οι υπάλληλοι σκορπούνε 

όταν λένε τα μυστικά τους εκεί μέσα, λες και κάτι άλλο εκεί μπροστά. Σας παρακαλώ 

πολύ σας καταγγέλλω, ότι δεν μου δίνουν τα στοιχεία.  

κα ΙΛΑΝΙΔΟΥ: Έχετε παραλάβει με αριθμό πρωτοκόλλου ….. 

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Διότι πέντε, επαναλαμβάνω δεν μου δίνουν τα στοιχεία 

και θα πάω στον Εισαγγελέα να το ξέρετε.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει. Ωραία. Δύο λεπτά κα Μπιτζίδου, όπως γνωρίζετε οι 

συνάδελφοι, ο κ. Ανδρέου, παρακαλώ κ. Μητλιάγκα, μια ευχή θέλω να δώσω, είναι 

άρρωστος βαριά, το Δ. Σ., πέρα από τις ευχές για περαστικά και να συμπαρασταθούμε 

όσο το δυνατόν περισσότερο. Είναι ένας Δήμαρχος ο οποίος έχει προσφέρει πάρα πολλά. 

Παρακαλώ ποιος συνάδελφος θέλει τον λόγο. Ο κ. Σίμογλου, παρακαλώ.  

κ. ΣΙΜΟΓΛΟΥ: Για την ερώτηση κ. Πρόεδρε, απλά θα ήθελα να ευχηθούμε 

στον κ. Ανδρέου που νοσηλεύεται στο Νοσοκομείο Παπανικολάου, είναι σοβαρή η 

κατάσταση, σήμερα έχουμε κάποια θετικά στοιχεία για την υγεία του, πιστεύω και 

ευχόμαστε και μεταφέρω τα μηνύματα όλων των Σερραίων, σ’ ένα Δήμαρχο 

καταξιωμένο ταχεία ανάρρωση και γρήγορα να έρθει στα κοινά, γιατί νομίζω η γνώμη 

του πάντα βαρύνει τον Σερραϊκό λαό. Αυτό ήθελα να πω και μάλλον εκ παραδρομής ή 

…….. Εύχομαι ταχεία ανάρρωση.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε κ. Μητλιάγκα.  

κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Όσο αφορά την ερώτηση που έκανε ο κ. Σίμογλου, νομίζω 

ότι ο κ. Δήμαρχος και ο κ. Λογοθετίδης είναι σε θέση ν’ απαντήσουν. Γιατί καθώς 

ενημερώθηκα από την ΔΕΥΑ, έχει γίνει επιτόπια έρευνα, διαπιστώθηκε τη συνέβη, θέλω 

όμως  κύριε  Δήμαρχε  να  πω ότι  παρά  την  μεγάλη  εκτίμηση  που  τρέφω  στον  τρόπο  
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λειτουργίας του Διοικητικού Συμβουλίου της ΔΕΥΑ και ιδιαίτερα στον Αντιπρόεδρο, 

τον Σταύρο τον Λογοθετίδη, υπήρξε ένα ατυχές έγγραφο προς τον Διευθυντή της ΔΕΥΑ, 

εύχομαι να μην υπήρχε και προτείνω ν’ αποσυρθεί αυτό το έγγραφο. Το ξέρει ο κ. 

Λογοθετίδης, δεν είναι ανάγκη να κάνω τώρα για το έγγραφο. Νομίζω ότι πάνε να 

επιμεριστούνε ευθύνες, ενώ η ευθύνη είναι 100% του Εργολάβου, ο οποίος κάνει και τον 

τιμητή των δημοσίων πραγμάτων και νομίζω ότι ξέρετε τη πράγματι συνέβη. Και δεν 

μπορεί αν φταίει και η ΔΕΥΑ εδώ πέρα ή οι ιθύνοντες της ΔΕΥΑ.  

  κ. ΛΟΓΟΘΕΤΙΔΗΣ: Κύριε Δήμαρχε, εάν επιτρέπεται, με το έγγραφο το οποίο 

απηύθυνα στον Γενικό Διευθυντή της επιχείρησης, ήθελα να έχω μία έγγραφη άποψη της 

Υπηρεσίας για τα γεγονότα. Είχα βεβαίως προσωπική άποψη, ήθελα όμως να έχω και την 

άποψη της Υπηρεσίας εγγράφως. Διότι όπως καταλαβαίνετε αυτό το θέμα μπορεί να έχει 

και δικαστική εμπλοκή. Τίποτα περισσότερο, τίποτα λιγότερο κ. Δήμαρχε.  

Δ. Σ.: Συγνώμη επί της ουσίας αυτού που ρώτησε ο κ. Σίμογλου δεν είστε σε 

θέση ν’ απαντήσετε κ. Δήμαρχε;  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα σας εξηγήσω. Επειδή εκείνο που χρειάζεται και σας 

ενδιαφέρει είναι μία οριστική, τελική και τεκμηριωμένη απάντηση. Και επειδή έχουνε 

επιληφθεί του θέματος μία Επιτροπή του θέματος Πραγματογνωμοσύνης, θα ήταν ίσως 

άστοχο να τοποθετηθούμε, πριν να έχουμε την γνωμάτευση της Επιτροπής αυτής που 

κάνει την πραγματογνωμοσύνη. Πρέπει λοιπόν να έχουμε την έκθεση τους, για να σας 

ενημερώσουμε με κάθε λεπτομέρεια. Προς το παρών ξέρουμε απλούστατα τη ενέργειες 

έχουν γίνει, σε ποια κατάσταση βρίσκεται, εκείνο που σίγουρα μπορούμε να σας πούμε 

είναι ότι δεν υπάρχει καμιά άμεση επικινδυνότητα. Εκείνο που χρειάζεται τώρα είναι να 

έχουμε την έκθεση πραγματογνωμοσύνης, για να μπορέσουμε να σας πούμε υπεύθυνα, 

πράγματα τα οποία δεν θα χρειαστεί ν’ ανασκευαστούν στην συνέχεια.  

Δ. Σ.: Η Επιτροπή αυτή έχει συσταθεί κ. Δήμαρχε;  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Έχουν ήδη κάνει και αυτοψία και περιμένουμε να πάρουμε στα 

χέρια μας την έκθεση.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Βούλιας.  

κ. ΒΟΥΛΙΑΣ: Κύριε Δήμαρχε, δεν είναι έτσι τα πράγματα και το ξέρετε ότι δεν 

είναι έτσι, τουλάχιστον την άποψη της ΔΕΥΑ μπορείτε να μας την μεταφέρετε εδώ.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Συγνώμη, αυτήν την στιγμή την άποψη της ΔΕΥΑ θέλετε ή την 

τελική άποψη, όποια θα είναι από την πραγματογνωμοσύνη;  

κ. ΒΟΥΛΙΑΣ: Γιατί να μην έχουμε την άποψη της ΔΕΥΑ; Εξέδωσε καμιά 

φορά……. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ωραία, δώστε την άποψη της ΔΕΥΑ. Ζήτησε και εγγράφως 

επομένως από τον Διευθυντή ο κ. Λογοθετίδης την άποψη της ΔΕΥΑ και θέλει να την 

έχει εγγράφως. Και εσείς θυμώσατε που ζήτησε να την έχει εγγράφως. Δεν είναι έτσι, 

είστε καχύποπτος.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, κ. Λογοθετίδη δώστε μια εξήγηση σας παρακαλώ.  

κ. ΛΟΓΟΘΕΤΙΔΗΣ: Όχι δεν έχω να δώσω εξήγηση, η άποψη της Επιχείρησης 

είναι ότι δεν φέρει καμία ευθύνη για την κατολίσθηση του τοιχίου. Καθαρή και ξάστερη 

άποψη της Υπηρεσίας.  

Δ. Σ.: Η άποψη η δική σας είναι ότι ο Εργολάβος που κατασκεύασε αυτό το 

τοιχίο, το κατασκεύασε τόσο πρόχειρα και είναι ότι  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αυτά, άλλο να τα λέμε εμείς και άλλο να τα πούνε οι 

πραγματογνώμονες και επίσης άλλο είναι να τα πει και ο υπεύθυνος Μηχανικός. Να τα 

πούνε εγγράφως αυτό ζητάμε.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η κα Μπιτζίδου.  

 

7 



κα ΜΠΙΤΖΙΔΟΥ: Θα ήθελα ν’ ανακοινώσω και να γνωστοποιήσω στο Δ. Σ. τα 

εξής: πριν από επτά μήνες, τον Ιούνιο του 2003, δημοπρατήθηκε  κατασκευή ενός 

τοιχίου αντιστήριξης στην οδό Πολυζωϊδη. Το έργο αυτό κρίθηκε αναγκαίο, για το λόγο 

ότι υπήρξε κίνδυνος κατάρρευσης του ασφαλτοστρώματος και του οδοστρώματος. 

βέβαια να θυμίσω ότι η οδός Πολυζωϊδη, βρίσκεται στους πρόποδες του Κουλά. Το 

Σεπτέμβριο του 2003, επειδή το έργο παρουσίαζε πολλές δυσκολίες στην κατασκευή του, 

κρίθηκε από τις Τεχνικές Υπηρεσίες του Δήμου απαραίτητο να γίνει ανακεφαλαιωτικός 

πίνακας, ο οποίος θ’ άλλαζε τον τρόπο, θα ολοκλήρωνε και θ’ άλλαζε γιατί θα έπρεπε ν’ 

αλλάξει ο τρόπος κατασκευής του τοιχίου αυτού. Όμως μέχρι στιγμής, ο 

ανακεφαλαιωτικός πίνακας αυτός δεν έχει έρθει σε κανένα Δ. Σ., παρά τις συνεχείς 

οχλήσεις των κατοίκων της περιοχής, για την εκτέλεση του έργου αυτού, προς την 

Δημοτική Αρχή. Αυτήν την στιγμή θα ήθελα να μεταφέρω την δικαιολογημένη 

αγανάκτηση των κατοίκων της περιοχής και μάλιστα θα ήθελα να καταγγείλω την 

απαράδεκτη καθυστέρηση και αδιαφορία που δείχνει η Δημοτική Αρχή για την εκτέλεση 

του έργου αυτού. Είναι επιτακτική ανάγκη, να γίνει το τοιχίο αντιστήριξης, το 

γρηγορότερο δυνατό. Γιατί υπάρχει πολύ μεγάλος κίνδυνος να θρηνήσουμε θύματα.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Γκότση δύο λεπτά, κα Μπαρτζάνη σημειώστε παρακαλώ.  

κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Κύριε Δήμαρχε,  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν θα τελειώσουμε ποτέ έτσι.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όχι θα υπάρξει απάντηση. Σε παρακαλώ.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε κ. Δήμαρχε.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όταν ετέθη το θέμα ότι υπάρχει αυτό το πρόβλημα, αμέσως 

πήγαμε, πήγα προσωπικά μάλιστα ο ίδιος, μαζί με τον Διευθυντή Τεχνικών Υπηρεσιών 

και επιληφθήκαμε του θέματος. Προχώρησε η μελέτη, υπήρχαν δυσκολίες στην εκτέλεση 

της μελέτης, με τον τρόπο που είχε αποφασιστεί να γίνει και χρειάστηκε να γίνει αλλαγή 

της μελέτης, ενώ ήδη είχε δημοπρατηθεί το έργο, πράγμα που αποδεικνύει το ενδιαφέρον 

της Δημοτικής Αρχής, άμεσα πήγαμε οι ίδιοι να το δούμε, κάναμε την μελέτη αμέσως, 

δημοπρατήσαμε το έργο, χρηματοδοτήσαμε το έργο για να ξεκινήσει να γίνει. επομένως 

το μόνο που υπάρχει από το μέρος εκείνων που καταγγέλλουν, είναι αυτό που 

καταγγέλλω εγώ ως Λαϊκισμό και Δημοκοπία. Στην συνέχεια αυτήν την στιγμή, εάν δεν 

έχει ξεκινήσεις το έργο, είναι δύο στοιχεία. Πρώτον, ολοκληρώνεται ο 

ανακεφαλαιωτικός πίνακας, που δεν υπάρχει καμιά βιασύνη να περάσει σήμερα, σάμπως 

εάν περάσει σήμερα, μπορεί σήμερα να κατασκευαστεί το έργο; Το έργο θα 

κατασκευαστεί μετά τον Απρίλιο, τον Μάιο. Εγκαίρως θα έρθει ο ανακεφαλαιωτικός και 

εγκαίρως θα γίνουν οι εργασίες.  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Πρόεδρε, μπορώ;  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ κύριε,  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Ο κ. Δήμαρχος πολύ εύκολα βρίζει, τον έχουμε συνηθίσει 

πλέον,  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εγώ είμαι που έχω συνηθίσει εσάς.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Αγγελίδη, να μην ξεφεύγουμε από το θέμα,  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Δεν ξεφεύγουμε, πάνω στο θέμα είμαι, εύκολα βρίζει, εύκολα 

δίνει χαρακτηρισμούς, τον έχουμε συνηθίσει και απαλλάσσεται. 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Στο θέμα κ. Αγγελίδη, σε παρακαλώ.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Απάντησα σε χαρακτηρισμούς.  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Απαλλάσσεται. Όμως αυτό ακριβώς θα διευκρινίσω στο Δ. Σ., 

τον καταγγέλλω εγώ για υποκρισία και ψεύδος. Και γιατί; Γιατί πράγματι υπάρχει 

απαράδεκτη καθυστέρηση. Λοιπόν, μαζί πήγαμε στις αρχές του έτους, τον πήγα εγώ εκεί, 

ήρθε με τον κ. Κουρουπαλάκη και θέσαμε το πρόβλημα ενώπιον των κατοίκων.  
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Επιλήφθηκε του θέματος, είπε ότι θα το δρομολογήσουμε. Πραγματικά δρομολογήθηκε. 

Έγινε η μελέτη. έγινε η δημοπρασία. 13 Ιουνίου του 2003, ανακηρύχθηκε ο μειοδότης. 

Τον Σεπτέμβριο, εμείς γιατί σας καταγγέλλουμε τώρα; για απαράδεκτη καθυστέρηση. 

Και έτσι είναι. 13 Ιουνίου, το πήρε ο Εργολάβος το έργο. το Σεπτέμβριο ανακάλυψαν ότι 

πρέπει ν’ αλλάξει ο τρόπος εκτέλεσης του έργου. Πολύ σωστά. Διότι εάν πήγαιναν 

εκείνο το μηχάνημα το μεγάλο για να κάνουν πασαλομπήξεις, θα υπήρχε περίπτωση να 

καταρρεύσει ο δρόμος. Λοιπόν έπρεπε ν’ αλλάξει ο τρόπος εκτέλεσης του έργου και γι 

αυτό έπρεπε να γίνει ανακεφαλαιωτικός πίνακας. Πολλές φορές και εγώ ο ίδιος ενόχλησα 

τον κ. Δήμαρχο και οι κάτοικοι, να βιαστεί για να γίνει το έργο. Πράγματι ο Δήμαρχος 

πήγε στις Υπηρεσίες και είπε βιαστείτε παιδιά, δυστυχώς ο ανακεφαλαιωτικός πίνακας 

από τον Σεπτέμβριο μέχρι τώρα δεν έγινε. Αυτό καταγγέλλω. Την απαράδεκτη αυτή 

ολιγωρία, καθυστέρηση, αδιαφορία, όπως θέλετε πέστε το. Είναι ακριβώς όπως τα λέμε 

τα πράγματα. Τη μου λέτε τώρα εσείς για Λαϊκισμούς και δεν ξέρω τη άλλο. αυτό είναι 

Λαϊκισμός; Σας καταγγέλλουμε ένα πραγματικό γεγονός. Μάθατε όμως να βρίζετε και να 

χαρακτηρίζετε πολύ εύκολα. Δεν μας πειράζει αυτό, σας απαλλάσσουμε το είπαμε. Αλλά 

για όνομα του Θεού κάντε κάτι. Υπάρχει κίνδυνος εκεί να θρηνήσουμε θύματα. Τη θα 

πει ότι ο καιρός δεν μας επιτρέπει κ.τ.λ.π.. Ο Εργολάβος ξέρετε τη μου έλεγε; Δεν μπορώ 

ν’ αρχίσω, εάν δεν μου κάνουν τον ανακεφαλαιωτικό πίνακα. Από τον Σεπτέμβριο. Και 

δεν τον κάνουν τον ανακεφαλαιωτικό πίνακα.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο τόνος σας καταρχήν, σας ακούσαμε ακούστε,  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Ο τόνος είναι πολύ χαμηλός και θα πάρει πιο σκληρές 

απαντήσεις.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αφήστε με κ. Αγγελίδη να ολοκληρώσω.  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Πιο σκληρές απαντήσεις θα πάρει. Η υπομονή έχει και τα όρια 

της.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ακούστε με, θέλω να σεβαστείτε την συμπεριφορά του 

Προεδρείου, μην βιάζεστε, ο τόνος σας ήταν απαράδεκτος, είπατε βαριές φράσεις γιοα το 

Δήμαρχο και θα παρακαλέσω πάρα πολύ,  

κ. ΑΓΕΛΙΔΗΣ: Τον κ. Δήμαρχο. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Την σύμβουλο σας να πείτε εσείς.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα παρακαλέσω πάρα πολύ το Δ. Σ., κ. Αγγελίδη, σας 

παρακαλώ πολύ. 

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Σας καταγγέλλουμε για απαράδεκτη καθυστέρηση, γιατί μας 

ψήφισε ο Σερραϊκός λαός,  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Αγγελίδη, δεν σας δίνω τον λόγο, σας παρακαλώ, θα σας 

μιλήσω πολύ σκληρά, να σεβαστείτε,  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Εσείς να σεβαστείτε,  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο Δήμαρχος, καταρχήν θα έπρεπε ν’ ανακαλέσετε αυτά που 

είπατε,  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Με τίποτα.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα παρακαλέσω πάρα πολύ τους συναδέλφους και ειδικά εσάς 

τους αρχηγούς, να μην δίνουμε παράδειγμα συμπεριφοράς απαράδεκτης.  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Αυτά να τα πείτε στον Δήμαρχο.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγώ τον θεωρώ τον χώρο αυτό ιερό χώρο, που διοικούμε αυτήν 

την πόλη και θα παρακαλέσω τους συναδέλφους να είναι πιο κόσμιοι, είναι ιερός ο 

χώρος αυτός,  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Αυτά να τα πείτε στον Δήμαρχο.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και είναι αμαρτία από τους αρχηγούς να συμπεριφέρονται έτσι 

και να, ορίστε κ. Δήμαρχε.  
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κα ΜΠΙΤΖΙΔΟΥ: Κύριε Πρόεδρε, εγώ δεν είχα καθόλου υψηλούς τόνους, αλλά 

νομίζω ότι αυτά που είπατε,  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα ήθελα,  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είπα τον κ. Αγγελίδη. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Νομίζω ότι τα πράγματα είναι πολύ καθαρά και δεν χρειάζεται 

να πλατειάσουμε. Να τα δούμε πως έχουν. Ομολογήθηκε πριν από λίγο, ότι όντως 

δείξαμε ενδιαφέρον, πήγαμε από την πρώτη στιγμή, δώσαμε εντολή και προχώρησε και 

έγινε άμεσα μελέτη, έγινε εργολαβία, όλα αυτά επιβεβαιώθηκαν, στην συνέχεια υπήρξε 

ένα πρόβλημα στην εκτέλεση του έργου, εάν θέλετε μια και δίνετε η ευκαιρία, δεν ήθελα 

να παρέμβω, πίστευα από την πρώτη στιγμή ότι η επιλεγείσα μέθοδος δεν ήταν η 

καλύτερη και μου φαίνεται ότι το είχα πει και τότε που ήμασταν επάνω, την ώρα που 

κάναμε την αυτοψία. Αλλά εν πάση περιπτώσει στο τέλος επιλέγει εκείνο το οποίο και 

εγώ υποστήριζα. Ότι ο πρέπει να γίνει το έργο με τον τρόπο που υποστήριζα και εγώ, 

από την πρώτη στιγμή. Από εκεί και πέρα, όταν ετέθη θέμα ανακεφαλαιωτικού, πρώτα 

απ’ όλα τον ανακεφαλαιωτικό τον κάνουν οι Εργολάβοι και τον φέρνουν για να τον 

ελέγξει ο επιβλέπων, αλλά πέρα από αυτό,  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Τέσσερις μήνες ανακεφαλαιωτικός,  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Σας παρακαλώ, ναι, τέσσερις μήνες, και οκτώ μήνες μπορεί να 

κάνει,  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Α ωραία εντάξει,  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Είπατε κι εσείς, είπατε κι εσείς, ότι εγώ όταν διαπιστώθηκε ότι 

δεν μπορεί να ολοκληρωθεί η αρχική μελέτη, πάλι παρενέβη και ζήτησα, άρα το 

ενδιαφέρον της Δημοτικής Αρχής είναι αδιαμφισβήτητο και ομολογούμενο και από εσάς.  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Μέχρι πότε θα περιμένουμε;  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εάν τώρα, αφήστε τα τώρα αυτά, αφήστε τις προσπάθειες να 

δικαιολογήσετε τα αδικαιολόγητα. Από εκεί και πέρα,  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Εσείς αδιόρθωτος είστε.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όταν υπάρχουν διάφορες ανάγκες,  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Αδιόρθωτος είστε, αντί να ζητήσετε συγνώμη,  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Σας παρακαλώ, επιτέλους σταματήστε.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Αγγελίδη, μην διακόπτετε συνεχώς.  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Θα περίμενα παλικαρίσια να ζητήσετε συγνώμη για την 

καθυστέρηση.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Αγγελίδη, μην διακόπτετε συνεχώς. Τη παριστάνετε 

τώρα κ. Αγγελίδη, αναίδεια,  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Τη αναίδεια;  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μα να διακόπτεις συνεχώς; Τη πρέπει να κάνω;  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Λέει πράγματα τα οποία δεν στέκουνε.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν θέλω να συνεχίσετε, και θα παρακαλέσω πάρα πολύ,  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Το εάν στέκουν ή όχι, θα το διαπιστώσει ο κόσμος. Εκείνο που 

είναι αδιαμφισβήτητο είναι το ότι το ενδιαφέρον μας το δείξαμε. Το μόνο για το οποίο 

δεν μπορείτε να μας μιλήσετε και να μας κατηγορήσετε είναι αδιαφορία και ολιγωρία. 

Από την στιγμή που όλες οι ενέργειες μας έδειχναν το ενδιαφέρον μας. Από εκεί και 

πέρα, από τον Σεπτέμβρη και μετά υπήρχε η υποχρέωση να κάνουμε ανακεφαλαιωτικό 

πίνακα. Πρώτη υποχρέωση ήταν του Εργολάβου να τον φέρει, στην συνέχεια εάν 

καθυστερούσε ο Εργολάβος, έπρεπε να τον κάνει ο επιβλέπων. Ο επιβλέπων όμως είχε 

και ένα σωρό άλλες υποχρεώσεις για να παραδώσουμε μελέτες για προτάσεις ένταξης σ’ 

έργα. Αφού δεν θα ήταν δυνατό να εκτελεστεί το έργο την περίοδο την χειμερινή, για πιο 

λόγο να βιαστεί; 
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κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Η μόνη που δεν φταίει είναι η πολιτική ηγεσία. μπράβο σας.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε κ. Αναστασιάδη.  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Εγώ θέλω κ. Νυκτοπάτη να σας θυμίσω, περάσαμε 

δώδεκα, δεκατρείς μήνες και θέλω να σε παρακαλέσω πάρα πολύ να είσαι έτοιμος αυτήν 

την φορά.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτήν την φορά;  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Θυμάσαι εσύ, 21.000.000,00€ έχετε διαχειριστεί να έγινε 

ένα έργο; Ένα έργο δείξε μου που έκανε αυτή η Δημοτική Αρχή. Δεν έκανε κανένα έργο. 

διαχειρίστηκε τόσα χρήματα και δεν έκανε κανένα έργο.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριοι συνάδελφοι και κ. Δήμαρχε. Κ. Δήμαρχε, το Προεδρείο 

θα παρακαλέσω πάρα πολύ, να πω ορισμένα πράγματα, έχει πάρει μία απόφαση και ενώ 

ο Δήμαρχος έχει το δικαίωμα πάντα να παίρνει το λόγο και ν’ απαντάει, θα παρακαλέσω 

πάρα πολύ να τηρηθεί η τακτική που ακολούθησα πριν το Προεδρείο. Θα γίνονται 

ερωτήσεις, δεν θα γίνετε διάλογος, διότι με τον διάλογο δεν βγαίνουν αποτελέσματα, θ’ 

απαντούμε σ’ όλες τις απορίες και ερωτήσεις, ζήτησα συγνώμη από τον κ. Σίμογλου, εγώ 

είμαι ο υπαίτιος που δεν ενημέρωσα τον Δήμαρχο, θα δίνονται απαντήσεις σ’ όλα τα 

θέματα. Διότι και σε εκνευρισμό βρισκόμαστε και είναι απαράδεκτο αγαπητοί 

συνάδελφοι, να λέγονται πριν μπούμε σα θέματα αυτές οι εκφράσεις που ακούστηκαν. Οι 

απαντήσεις θα δίνονται ξεκάθαρα. Σας παρακαλώ κ. Δήμαρχε και εσάς, σεβαστείτε και 

την τακτική του Προεδρείου παρόλο που σαν Δήμαρχος έχετε το δικαίωμα πάντα να 

παρεμβαίνετε. Λοιπόν, μπαίνουμε στο πρώτο θέμα.  

  

 ΘΕΜΑ  1ο: Έγκριση επιχορήγησης Σχολικών Επιτροπών για εκτέλεση έργων 

συντήρησης και επισκευής τους.  

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση επιχορήγησης Σχολικών Επιτροπών για εκτέλεση 

έργου συντήρησης και επισκευής τους και δεύτερο θέμα, κατανομή πίστωσης 26.413,20€ 

σε Σχολικές Επιτροπές , προς κάλυψη εξόδων κινήσεως σχολικών τροχονόμων, είναι 

εννέα επιτροπές,  

κ. ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Κύριε Νυκτοπάτη,  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ κ. Παπαβασιλείου,  

κ. ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Θα ήθελα να ρωτήσω εάν για το συγκεκριμένο το 

δεύτερο θέμα, τα χρήματα μπαίνουν από τον Δήμο ή έρχονται από το αρμόδιο 

Υπουργείο;  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έρχονται και εμείς μόνα τα δίνουμε.  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Το ερώτημα που έθεσε ο κ. Παπαβασιλείου, είναι το εξής: τα 

χρήματα αυτά, η Πολιτεία μας έδωσε μια επιπλέον αρμοδιότητα, έτσι; Σχολικούς 

Τροχονόμους. για την αρμοδιότητα αυτή μας έδωσε και επιπλέον πόρους ή είναι η 

γνωστοί πόροι που μας στέλνει και πρέπει μέσα από αυτούς τους γνωστούς πόρους να 

δώσουμε χρήματα και για τους Σχολικούς Τροχονόμους; Αυτό είναι το ερώτημα.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είναι ειδικός πόρος κ. Αγγελίδη.  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Δηλαδή είναι επιπλέον χρήματα.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μάλιστα.  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Μακάρι να είναι έτσι.  

 

 - Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ  2ο: Κατανομή πίστωσης 26.413,20€ σε Σχολικές Επιτροπές, προς κάλυψη 

εξόδων κινήσεως Σχολικών Τροχονόμων. 

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση επιχορήγησης Σχολικών Επιτροπών για εκτέλεση 

έργου συντήρησης και επισκευής τους και δεύτερο θέμα, κατανομή πίστωσης 26.413,20€ 

σε Σχολικές Επιτροπές , προς κάλυψη εξόδων κινήσεως σχολικών τροχονόμων, είναι 

εννέα επιτροπές,  

κ. ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Κύριε Νυκτοπάτη,  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ κ. Παπαβασιλείου,  

κ. ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Θα ήθελα να ρωτήσω εάν για το συγκεκριμένο το 

δεύτερο θέμα, τα χρήματα μπαίνουν από τον Δήμο ή έρχονται από το αρμόδιο 

Υπουργείο;  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έρχονται και εμείς μόνα τα δίνουμε.  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Το ερώτημα που έθεσε ο κ. Παπαβασιλείου, είναι το εξής: τα 

χρήματα αυτά, η Πολιτεία μας έδωσε μια επιπλέον αρμοδιότητα, έτσι; Σχολικούς 

Τροχονόμους. για την αρμοδιότητα αυτή μας έδωσε και επιπλέον πόρους ή είναι η 

γνωστοί πόροι που μας στέλνει και πρέπει μέσα από αυτούς τους γνωστούς πόρους να 

δώσουμε χρήματα και για τους Σχολικούς Τροχονόμους; Αυτό είναι το ερώτημα.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είναι ειδικός πόρος κ. Αγγελίδη.  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Δηλαδή είναι επιπλέον χρήματα.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μάλιστα.  

κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Μακάρι να είναι έτσι.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Προχωράμε στο τρίτο θέμα,  

 

 -Εγκρίνεται.  

 

ΘΕΜΑ  3ο: Κατανομή πίστωσης για την υλοποίηση του προγράμματος «Βοήθεια στο 

σπίτι».  

 

  κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κατανομή πίστωσης για την υλοποίηση του προγράμματος 

«Βοήθεια στο σπίτι». Είναι ένα πρόγραμμα γνωστό. Τέταρτο θέμα,  

 

 - Εγκρίνεται.  

 

ΘΕΜΑ  4ο: Σύναψη προγραμματικής σύμβασης μεταξύ Δήμου και του Ν.Π. μη 

κερδοσκοπικού χαρακτήρα «Περιφερειακό Ταμείο Ανάπτυξης Κεντρικής 

Μακεδονίας».   

 

  κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σύναψη προγραμματικής σύμβασης μεταξύ του Δήμου και του 

Ν. Π. μη κερδοσκοπικού χαρακτήρα «Περιφερειακό Ταμείο Ανάπτυξης Κεντρικής 

Μακεδονίας». Κανείς συνάδελφος; Ορίστε κ. Παπαβασιλείου. 

κ. ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Μήπως έχετε υπόψη σας πότε θα γίνει αυτή η 

προκήρυξη;  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η προκήρυξη, ξέρετε για ποιο πράγμα είναι αυτό κ. 

Παπαβασιλείου, είναι τα 57 άτομα αυτά τα οποία παίρνουμε μερικοί απασχόληση, 

πιστεύω ότι θα γίνει μετά τις εκλογές. Ορίστε κ. Μηλίδη.  

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Κύριε Πρόεδρε στο θέμα αυτό, γνωρίζω τη είναι προγραμματικές 

συμβάσεις αλλά θα ήθελα από τον εισηγητή, ποιος το εισηγείται το θέμα να πει δύο 

κουβέντες. Και αυτό που ρώτησε ο κ. Παπαβασιλείου, πότε θα γίνει, να γνωρίζει το Δ. Σ. 
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 περί τίνος ακριβώς πρόκειται. Ξέρω ότι οι προγραμματικές συμβάσεις είναι με την 

Περιφέρεια αλλά δεν γράφει αναλυτικά. Δύο κουβέντες από τον εισηγητή.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Τζιώνη μπορείτε να μας πείτε.  

κ. ΤΖΙΩΝΗΣ: Είχε εξαγγελθεί από την Κυβέρνηση ότι θα προβλεφθούν ένας 

μεγάλος αριθμός θέσεων, είχανε πει για 25.000, τώρα δεν ξέρουμε πόσες τελικά θα είναι 

αλλά εν πάση περιπτώσει υπάρχει ένας αρκετά σοβαρός αριθμός θέσεων μερικής 

απασχόλησης. Σε μεγάλο βαθμό θα καλυφθούν οι θέσεις αυτές από την Τοπική 

Αυτοδιοίκηση. Δίνονται με δόσεις. Πρώτα απ’ όλα υπάρχουν δύο δίαυλοι χορηγήσεως 

έγκρισης τέτοιων θέσεων. Πρώτον είναι εκείνες που καλύπτουν προγράμματα Εθνικής 

κλίμακας και το δεύτερο είναι εκείνες που είναι κάπως ειδικότερες και καλύπτονται από 

προγράμματα Περιφερειακής κλίμακας. Έχουμε κάνει πρόταση και στην Περιφέρεια για 

προγράμματα περιφερειακής κλίμακας και στο Υπουργείο Δημόσιας Διοίκησης για τα 

Εθνικής κλίμακας προγράμματα. Προς το παρών μας έχουν δοθεί 57 θέσεις από το 

Υπουργείο. Θέλω να πιστεύω ότι θα πάρουμε και κάποιες άλλες θέσεις. Δεν μπορώ να 

γνωρίζω αυτήν την στιγμή. Τώρα όσον αφορά τον τρόπο. Δεν μπορεί κατευθείαν ο 

Δήμος, ούτε κάποια Επιχείρηση Δημοτική, η οποία έχει τον χαρακτηρισμό από 

φορολογικής απόψεως, οικονομολογική της κερδοσκοπικής. Πρέπει να είναι μία 

χαρακτηρισμένη επίσημα ως μη κερδοσκοπική Επιχείρηση, εκείνη οποία θα είναι φορέας 

διαχείρισης του όλου αντικειμένου. Και μία τέτοια είναι μια συγκεκριμένη της 

Περιφέρειας η οποία μας υποδείχτηκε και η οποία θα καλύψει τον μεγαλύτερο αριθμό 

των προγραμμάτων πρωτοβάθμιας Αυτοδιοίκησης σ’ όλη την Περιφέρεια της Κεντρικής 

Μακεδονίας. Αυτή λοιπόν, θα είναι φορέας διαχείρισης και αυτή θα είναι που θα κάνει 

και την προκήρυξη για τον διαγωνισμό. Προς το παρών έχει ξεκινήσει μία προετοιμασία 

της προκήρυξης για τον διαγωνισμό των 57 θέσεων, αυτών τις οποίες έχουμε. Είναι 

γνωστό ότι δεν είναι δυνατό να προχωρήσουν οι διαδικασίες σε προεκλογική περίοδο, γι 

αυτό το λόγο οι αποφάσεις για τις προσλήψεις και οι συμβάσεις θα προχωρήσουν μετά 

τις Εκλογές. Τη προβλέπει αυτό το πρόγραμμα. Υπάρχουν ετήσιες συμβάσεις έργων, με 

αυτούς οι οποίοι πρόκειται να προσληφθούν, οι προσλήψεις θα γίνουν με βάση 

συγκεκριμένα κριτήρια τα οποία μας δώσανε και τα οποία είναι κατά κύριο λόγο 

κοινωνικά κριτήρια και είναι ενός έτους. Με δυνατότητα, υπό την προϋπόθεση ότι θα 

υπάρξουν πιστώσεις. Και ότι θα συνεχιστεί το πρόγραμμα και να υπάρξει ανανέωση για 

ένα ακόμη χρόνο. Δεν ξέρω, νομίζω ότι σε γενικές γραμμές αυτά είναι που υπάρχουν.  

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Ναι οι διευκρινήσεις ήταν σαφής, εγώ ήθελα να δω, άσχετα εάν 

είμαστε σε προεκλογική περίοδο, η οποία σε σαράντα μέρες τελειώνει και μπαίνουμε 

ξανά σε ρυθμούς κανονικούς, καλά θα είναι λοιπόν, να είμαστε έτοιμοι. Και λέω υπάρχει 

αναλογικότητα θέσεων με τους άλλους Νομούς της Περιφέρειας μας; Και γίνομαι πιο 

σαφής. Δηλαδή το Κιλκίς, έχει τόσους κατοίκους κ.τ.λ.π.. Έχουμε την αναλογικότητα; Ή 

εάν δεν έχουμε είμαστε έτοιμοι να το διεκδικήσουμε για να μπορέσουμε κατά το δυνατόν 

όσο περισσότερα άτομα με κοινωνικές ανάγκες όπως πολύ σωστά είπατε, να 

τακτοποιηθούν. Μερικοί συμπολίτες μας έχουν ανάγκη ακόμα και για το καθημερινό 

τους κ. Δήμαρχε και αυτές οι συμβάσεις μερικές φορές παρατείνονται επειδή είχα την 

ευκαιρία στην Νομαρχία να κάνω κάποια τέτοια προγράμματα, παρατείνονται και για 

δεύτερο και πολλές φορές και για τρίτο χρόνο. Γι αυτό ρωτάω εάν είμαστε έτοιμοι ή αν 

τέλος πάντων θα λάβουμε γνώση στο Δ. Σ. για να προτείνουμε κάτι. Ευχαριστώ πολύ.  

κ. ΤΖΙΩΝΗΣ: Καταρχήν σας διευκρίνισα ότι η παράταση της ανανέωσης για το 

δεύτερο χρόνο θα εξαρτηθεί από τα οικονομικά σε Εθνική κλίμακα και από την απόφαση 

που θα παρθεί από Εθνική κλίμακα. Όσον αφορά τον αριθμό των θέσεων,  

επιφυλάσσομαι να σας απαντήσω στην επόμενη φορά.  

Δ. Σ.: Κύριε Δήμαρχε, για τον αριθμό των θέσεων αυτόν που ξέρω προσωπικά. 
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 κ. ΤΖΙΩΝΗΣ: Και εγώ ξέρω αλλά δεν είναι σκόπιμο τώρα να τα λέμε,  

Δ. Σ.: Όχι για ενημέρωση αλλά ανάλογα με την μελέτη που κάνει ο κάθε φορέας. 

Εάν έχεις σωστή και τεκμηριωμένη μελέτη, που η μελέτη ανταποκρίνεται στα κριτήρια 

που έβαλε η Πολιτεία εγκρίνονται. Είναι δυνατόν δηλαδή να πάρει ο Δήμος Σερρών, 

περισσότερες από τον Δήμο Θεσσαλονίκης, εάν ο Δήμος Θεσσαλονίκης δεν κάνει 

ακριβώς αιτιολογημένη μελέτη. Και από ότι ξέρω η μελέτη που έκανε ο Δήμος Σερρών 

με την ευθύνη της ΔΕΠΚΑ, είναι από τις καλύτερες.  

κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Επομένως η ερώτηση μου γίνεται πιο ουσιαστική τώρα κ. 

Δήμαρχε, περιμένουμε, είναι πιο ουσιαστική. Εάν έχουμε κάτι, να πάρουμε κάτι 

παραπάνω. Εδώ είναι όποιος κάνει πρόγραμμα.  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία κ. Μηλίδη. Πέμπτο θέμα,  

 

 - Εγκρίνεται.  

  

ΘΕΜΑ  5ο: Έγκριση εκτέλεσης εργασιών συντάξεως ισολογισμού και λοιπών 

οικονομικών καταστάσεων χρήσεως 2004.  

  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση εκτέλεσης εργασιών συντάξεως ισολογισμού και 

λοιπών οικονομικών καταστάσεων χρήσεως 2004. Έκτο θέμα είναι η έγκριση ανάθεσης 

εργασιών εφαρμογής διπλογραφικού συστήματος χρήσεως 2004. είναι η ίδια εταιρεία, 

συνεχίζουμε. 

 

 - Εγκρίνεται.  

 

ΘΕΜΑ  6ο: Έγκριση ανάθεσης εργασιών εφαρμογής διπλογραφικού συστήματος 

χρήσεως 2004.  

  

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση εκτέλεσης εργασιών συντάξεως ισολογισμού και 

λοιπών οικονομικών καταστάσεων χρήσεως 2004. Έκτο θέμα είναι η έγκριση ανάθεσης 

εργασιών εφαρμογής διπλογραφικού συστήματος χρήσεως 2004. είναι η ίδια εταιρεία, 

συνεχίζουμε, πάμε στο έβδομο θέμα,  

 

 - Εγκρίνεται.  

 

ΘΕΜΑ  7ο: Διορισμός ελεγκτών για τον τακτικό διαχειριστικό έλεγχο των Δημοτικών 

Επιχειρήσεων.  

 

κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Διορισμός ελεγκτών για τον τακτικό διαχειριστικό έλεγχο των 

Δημοτικών Επιχειρήσεων.   

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  8ο: Επανασυγκρότηση Ν.Π. Σχολικών Επιτροπών.  

   
  κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Επανασυγκρότηση Ν. Π. Σχολικών Επιτροπών. Κι αυτά τυπικά 

είναι.    

 

 - Εγκρίνεται.  
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 ΘΕΜΑ  9ο: Έγκριση απολογισμού Σχολικών Επιτροπών έτους 2003.  

 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση απολογισμού Σχολικών Επιτροπών έτους 2003. 

  

 - Εγκρίνεται.  

 

ΘΕΜΑ  10ο: Έγκριση εγγραφής του Δήμου ως συνδρομητή για το έτος 2004 σε 

εφημερίδες και περιοδικά.  

  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση εγγραφής του Δήμου ως συνδρομητή για το έτος 2004 

σε εφημερίδες και περιοδικά.   

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 ΘΕΜΑ  11ο: Έγκριση καταβολής εξωιδρυματικής οικονομικής ενίσχυσης.  

  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση καταβολής έξω-ιδρυματικής οικονομικής ενίσχυσης. 

Είναι μια ενίσχυση που δίνουμε εν πάση περιπτώσει δεν το συζητάμε. έμα,  

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 ΘΕΜΑ  12ο: Έγκριση σύναψης σύμβασης προς ανάθεση εργασιών στην ΚΑΔΕ. 

 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση σύναψης σύμβασης προς ανάθεση εργασιών στην 

ΚΑΔΕ. Είναι το ποσό που δίνουμε κάθε χρόνο στην ΚΑΔΕ συν το Φ.Π.Α.,  

κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Το λόγο παρακαλώ κ. Νυκτοπάτη. 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ κ. Αναστασιάδη. 

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Πόσα λεφτά είναι. 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είναι γύρω στα 8.022.000,00€. Αυτό που δίναμε πάντα.  

 

 - Εγκρίνεται.  

 

ΘΕΜΑ  13ο: Ανάθεση καθαριότητος κοινοτικού ιατρείου, αυλείου χώρου και 

καταστήματος Δ.Δ. Ελαιώνα στην κ. Βλάχου Στυλιανή.  

  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ανάθεση καθαριότητος κοινοτικού ιατρείου, αυλείου χώρου 

καταστήματος Δ. Δ. Ελαιώνα και βάλαμε και Επταμύλου. 

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Για τον Ελαιώνα εντάξει. 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Στο προηγούμενο Συμβούλιο κ. Αναστασιάδη είπαμε θα 

βάλουμε και στους Επταμύλους.  

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Για ποιο λόγο, για τους Επταμύλους όχι. Θα το βάλεις σε 

ψηφοφορία.  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Αγγελίδης. Θα μπει σε ψηφοφορία εντάξει.  

 κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Δύο πράγματα ήθελα να πω για το θέμα αυτό. Πρώτα – πρώτα 

για τους Επταμύλους, όπως καθαριζόταν μέχρι τώρα η Κοινότητα, μπορεί να συνεχίσει 

να καθαρίζετε και έτσι. Ένα είναι αυτό. δεύτερον, προσωπικά σε μένα πήραν κάποιοι 

κάτοικοι από τους Επταμύλους και μου είπαν το εξής: ενδιαφερόμαστε και εμείς, κάποιοι 

κάτοικοι.  Γιατί  δεν  δίνετε  το  περιθώριο  από  την  Δημοτική  Αρχή  να εκδηλώσουν το 
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 ενδιαφέρον τους όσοι θέλουν και από εκεί και πέρα εάν θέλουμε να το αναθέσουμε σε 

κάποιον με κάποια κριτήρια που θα βάλουμε το αναθέτουμε. Όχι ότι είναι το ποσό 

σοβαρό και αξίζει να συζητηθεί αλλά απλά για να μην δημιουργούνται παράπονα στους 

υπόλοιπους κατοίκους. Και επαναλαμβάνω και πάλι, με τον τρόπο που καθαριζόταν 

μέχρι τώρα δεν μπορεί να καθαρίζετε;  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Στεφανίδη ορίστε.  

 κ. ΘΕΟΦΑΝΙΔΗΣ: Ο τρόπος που καθαριζόταν κ. Αγγελίδη το Δ. Δ., ήτανε,  

 κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Όχι το Δ. Δ., το κατάστημα.  

 κ. ΘΕΟΦΑΝΙΔΗΣ: Το Δημοτικό Κατάστημα, πλήρωνα ένα χρόνο από την 

τσέπη μου και καθαριζότανε.  

 Δ. Σ.: Αυτό το πράγμα κ. Νυκτοπάτη είναι απαράδεκτο, σε παρακαλώ πάρα 

πολύ.  

 κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Δηλαδή τόσα χρόνια πως καθαριζότανε;  

 κ. ΘΕΟΦΑΝΙΔΗΣ: Δεν ξέρω ποιο μπροστά πως καθαριζότανε. Επί ένα χρόνο, 

πήγαινε μια γυναίκα, πλήρωνα από την τσέπη μου,….. 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εκτός από τον κ. Αναστασιάδη έχει κανείς αντίρρηση για να 

μην μπει σε ψηφοφορία;  

 κ. ΘΕΟΦΑΝΙΔΗΣ: Από την στιγμή που ο Ελαιώνας φέτος, είπαμε να βάλουμε 

και τους Επταμύλους, το ποσό είναι τόσο χαμηλό, 40,00€,…… 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Θεοφανίδη,  

 κ. ΑΓΓΕΛΙΔΗΣ: Το ποσό δεν συζητιέται. 

 κ.ΘΕΟΦΑΝΙΔΗΣ: Δεν συζητιέται αλλά πάλι, … 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Θεοφανίδη εντάξει.  

 κ. ΜΠΟΝΑΣ: Κύριε Πρόεδρε να πω μια κουβέντα;  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε κ. Μπόνα.  

 κ. ΜΠΟΝΑΣ: Όπως ξέρετε οι Κοινότητες υπολειτουργούν τώρα. Δεν νομίζω να 

χρειάζεται, μια και ξεκινήσατε με την οικονομία, λοιπόν, δεν νομίζω να χρειάζεται και 

άλλος να σκουπίζει την Κοινότητα. Δηλαδή ποιος πάει για να σκουπίζουμε την 

Κοινότητα; Να βάλουμε, τη να βάλουμε; μπορούμε να πάρουμε μια υπάλληλο από εδώ, 

μια φορά την εβδομάδα ή τον μήνα, να μας καθαρίζει γύρω – γύρω. Από εδώ να πάρουμε 

μια υπάλληλο. Το πιο λογικό πιστεύω.  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ κύριοι. Σας ακούω κ. Αναστασιάδη.  

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Είναι Παιδικός Σταθμός, είναι Κοινότητα κ.τ.λ.π., εδώ 

είναι μόνο μία αίθουσα βγαίνει από εδώ η καθαρίστρια και σκουπίζει. Για ποιο λόγο πες 

μου;  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε. 

 Δ. Σ.: Καταρχήν, ότι είναι στον Ελαιώνα, είναι και στους Επταμύλους. Όλοι την 

εβδομάδα το Δημοτικό Κατάστημα είναι ανοικτό και έρχεται ο Ταχυδρόμος. Την 

Παρασκευή έρχεται ο Αγροτικός Ιατρός, το ιατρείο λειτουργεί κανονικά. Ότι είναι στον 

Ελαιώνα, είναι και στους Επταμύλους. Εάν η Οινούσσα δεν ανοίγει όλη την εβδομάδα, 

στους Επταμύλους το Δημοτικό Κατάστημα είναι ανοικτό από το πρωί, 

 Δ. Σ.: Ποιος κάθεται μέσα στο κατάστημα κ. Πρόεδρε, αφού οι γραμματείς 

φύγανε;  

 Δ. Σ.: Είναι ανοικτό, …έρχεται ο Ταχυδρόμος, εάν εσείς το έχετε κλειστό, 

….ανοικτό, ότι ώρα θέλετε να πάτε.  

 Δ. Σ.: Άμα είναι να πάρουμε όλοι να πάρουμε, αλλά γιατί να πάρουμε δηλαδή;  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε κ. Σίμογλου. 
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 κ. ΣΙΜΟΓΛΟΥ: Υπάρχει μια δεδομένη κατάσταση στον Ελαιώνα, η οποία 

υπάρχει, δεν είναι μεγάλο το κονδύλιο προφανώς και υπάρχει και το Νηπιαγωγείο, 

υπάρχει και το Ιατρείο και ο Παιδικός Σταθμός και ούτω καθ’ εξής. Αλλά εάν το βάζετε 

σαν πρόταση, το τη θα γίνει και στους Επταμύλους, κάτι που δεν προ υπήρχε, θα 

παρακαλούσα να γίνει το ίδιο και στην Οινούσσα. Και στα τρία Δ. Δ. θα πρέπει να γίνει 

το ανάλογο. Και δεν ξέρω εάν και στον Ξηρόκαμπο που πηγαίνει αγροτικός ιατρός και 

θα πρέπει να καθίσει στο ιατρείο του και εκεί θα πρέπει να μπει κάτι και το ίδιο ανάλογα 

θα πρέπει να γίνει και στο Μετόχι. Λοιπόν, ή θα πρέπει αν το γενικέψουμε, ή θα 

παραμείνει ως έχει. Εγώ δεν έχω αντίρρηση να μπει και στα υπόλοιπα απλά να γίνει με 

την λογική αυτή και να μπει σ’ όλα τα υπόλοιπα.  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν αυτό που λέει ο κ. Σίμογλου, να γίνουν οι προτάσεις 

στο Δ. Σ.,  

τώρα ψηφίζουμε για το συγκεκριμένο θέμα. Ο κ. Μαντζαρίδης. Τώρα μόνο για τον 

Ελαιώνα και Επταμύλους και για τα υπόλοιπα να γίνουν προτάσεις.  

 κ. ΘΕΟΦΑΝΙΔΗΣ: Γιατί δεν ψηφίζουμε τώρα τον Ελαιώνα και τους 

Επταμύλους μαζί με τα υπόλοιπα. Θα γίνει χαμός στο χωριό, θα με πολεμάνε,  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θέλετε να πάνε όλα μαζί στο επόμενο;  

 Δ. Σ.: Δώστε μου το λόγο κ. Πρόεδρε, 

 κ. ΘΕΟΦΑΝΙΔΗΣ: Το ποσό είναι 40,00€, κ. Πρόεδρε, δεν αξίζει τον κόπο να,  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τελείωσε έκλεισε το θέμα,  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, επειδή το θέμα δεν είναι σοβαρό, να πάρουμε 

απόψε απόφαση σε συνεργασία με τον Πρόεδρο του Τ. Σ., σ’ όλα τα Τ. Σ.,  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτό είχα πει πριν από λίγο, αλλά επειδή δεν υπάρχει πρόταση, 

αυτό είπα στον Πρόεδρο, πριν από λίγο,  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Επειδή δεν υπάρχει πρόταση,  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Επειδή δεν υπάρχει πρόταση, δεν υπάρχει εισήγηση, είπα να τα 

αφήσω για την επόμενη φορά για να περάσει μαζί,  

 κ. ΘΕΟΦΑΝΙΔΗΣ: Πρόεδρε, αυτήν την άποψη ήθελα κι εγώ να πω, του κ. 

Μητλιάγκα, του κ. Δήμαρχου, είναι ευτελές το ποσό για να μαλώνουμε. Άρα σ’ όλα τα 

Διαμερίσματα.  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τελείωσε το θέμα, συμφώνησε και ο Δήμαρχος. Πάμε στο 

δέκατο τέταρτο θέμα.  

 

 - Εγκρίνεται.  

  

ΘΕΜΑ  14ο: Αφαίρεση ή μη άδειας λειτουργίας του καταστήματος «ΜΠΑΡ Θερινής 

Περιόδου» ¨ ΧΡΩΜΑ¨.  

 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αφαίρεση ή μη άδειας λειτουργίας καταστήματος «ΜΠΑΡ 

Θερινής Περιόδου» ‘ΧΡΩΜΑ’. Στον κ. Αντιδήμαρχο αναθέτουμε τον κ. Γρηγοριάδη, για 

ότι λέει ο Νόμος, θα το εισηγηθεί ο ίδιος.  

 Δ. Σ.: Να το χειριστεί καμία αντίρρηση, αλλά εγώ πάνω στον Νόμο αυτό δεν 

έβγαλα καμία άκρη. Δεν ξέρω εσείς ή η ….αν βγάλατε άκρη.  

 Δ. Σ.: Θα θέλαμε ν’ ακούσουμε τη θα κάνετε.  

 κ. ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα τιμωρηθεί με την ελάχιστη ποινή που προβλέπεται 

από τον Νόμο, εξήντα ημέρες αφαίρεση της αδείας.  

 Δ. Σ.: Σε ποια περίοδο;  

 Δ. Σ.: Μα έχει τρεις παραβάσεις ήδη.  
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 κ. ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όχι έχει τρία κλεισίματα και αυτό προβλέπει ότι ή το Δ. 

Σ. θα πάρει απόφαση για οριστική κατάσχεση της αδείας ή θα το παραπέμψει στον 

Αντιδήμαρχο, στην αρμοδιότητα και το δικαίωμα που του δίνεται για μέγιστη τιμωρία 60 

ημερών.  

 Δ. Σ.: Ανατίθεται σε σας δηλαδή. 

 κ. ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ναι. 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Η πρόταση είναι αυτή.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η πρόταση του Νομικού Συμβούλου.  

 Δ. Σ.: Και αυτό πότε θα γίνει.  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα γίνει όταν θα είναι σε λειτουργία. Από τον Απρίλιο μέχρι 

τον Μάιο.  

 Δ. Σ.: Εκείνο που εγώ δεν κατάλαβα πέρα από αυτό, είναι ότι υπάρχει μία 

αντίφαση στην εισήγηση του Νομικού Συμβούλου. Εάν κατάλαβα καλά διαβάζοντας το, 

έγγραφε, αδικοπραγίες…,μία φορά, δύο φορές, τρεις φορές, μετά του αφαιρείται η άδεια 

για ένα διάστημα και γενικά εάν κάνει διάρρηξη του καταστήματος του ο ίδιος. Αυτά 

είναι για την πρώτη φορά. Και μετά λέει εάν του επαναχωρηθεί η άδεια, και αυτό 

ειλικρινά δεν το κατάλαβα, τότε ο Νόμος δεν προβλέπει τίποτα. Προβλέπει μόνο για την 

πρώτη φορά. Δηλαδή αυτό το διαβάσατε; Τη σημαίνει αυτό το πράγμα; Και θα 

παρακαλούσα να έρθει και να μας εξηγήσει. Γιατί δεν είναι δυνατόν να κάνεις μια 

αξιόποινη πράξη άπαξ να τιμωρείσαι ή να είσαι ανεξέλεγκτος για τον οποιοδήποτε μιλάω 

γιατί μια φορά τιμωρήθηκες. Το διαβάσατε αυτό; Αυτό δεν λέει; Ή έτσι εγώ το 

κατάλαβα;  

 Δ. Σ.: Να εξηγήσω; Κοιτάξτε λέει ότι εάν κάποιος τιμωρηθεί με το οριστικό 

κλείσιμο, του κλείνετε το μαγαζί και μετά για τρία χρόνια δεν μπορεί ν’ ανοίξει άλλο 

μαγαζί. Αν τώρα, εδώ είναι η λεπτομέρεια, εάν τώρα αυτός είχε δύο μαγαζιά και του είχε 

κλείσει το ένα, εάν του έρθει κλείσιμο για το δεύτερο, δεν προβλέπεται κλείσιμο για το 

δεύτερο. Αυτή ήταν η νομική ερμηνεία η οποία έχει δοθεί. Διότι είναι προφανές, εάν του 

το κλείσουμε πως θα είναι ανοικτό για να ξανά τιμωρηθεί. Επί τρία χρόνια δεν θα έχει 

άδεια. Η μόνη περίπτωση μέσα σ’ αυτήν την τριετία που το έχουμε κλείσει, να έχει και 

σε λειτουργία μαγαζί θα ήταν εάν είχε και δεύτερο.  

 κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Μ’ άλλο άδεια βγάζει άλλη άδεια.  

 Δ. Σ.: Τώρα αυτά είναι η θεωρία όσον αφορά τον τύπο. Γνωρίζουμε ότι στην 

πράξη, αυτό παρακάμπτονται από το παράθυρο, όπως πολύ ωραία είπε ο κ. Περδίκης.  

 Δ. Σ.: Η ανωτέρα τον ποινών Αντιδήμαρχε ποια είναι;  

 κ. ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: Είναι οι 60 ημέρες. 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δέκατο πέμπτο θέμα,  

  κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Το Δ. Σ. δίνατε να αφαιρέσει οριστικά την άδεια του 

καταστήματος. Δίνατε όμως ν’ αναπέμψει το θέμα πάλι στον Αντιδήμαρχο, ο οποίος θα 

υποβάλει προσωρινή αφαίρεση άδειας λειτουργίας και όχι οριστική αφαίρεση που μπορεί 

να κάνει μόνο το Δ. Σ..  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δέκατο πέμπτο θέμα,  

 κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Εγώ νομίζω ότι υπάρχει κλιμάκωση στις μέρες, δηλαδή την 

πρώτη φορά εάν τον μηνύσουν τόσες μέρες συν κάποιες μέρες, την δεύτερη η ποινή συν 

τις α μέρες, συν τις β μέρες και ούτω καθ’ εξής. Αυτή η κλιμάκωση ποια είναι;  

 κ. ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν υπάρχει κλιμάκωση κ. Περδίκη. Λέει από 10-60 και 

εμείς βάζουμε την μικρότερη στις πρώτες μηνύσεις. Πριν φτάσουμε στις τρεις μηνύσεις 

και μετά φτάνουμε εκεί.  
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 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κύριε Περδίκη προφανώς μιλάτε για περίπτωση υποτροπής. Ο 

Νόμος όμως σ’ αυτές τις συγκεκριμένες περιπτώσεις δεν προβλέπει επιβαρυντικές ποινές 

σε περίπτωση υποτροπής. Εξετάζει αυτοτελώς τις τρεις παραβάσεις και με μόλις 

διαπιστωθούν αυτές, ο Αντιδήμαρχος ή ο Δήμαρχος, εκδίδει αφαίρεση 10-60 μέρες, αυτό 

εάν συμβεί και πάλι δεύτερη φορά, η προσωρινή αφαίρεση είναι πάλι 10-60 μέρες. Εάν 

όμως φτάσουμε σε τέταρτη φορά άδειας λειτουργίας καταστήματος μέσα στον ίδιο 

χρόνο, τότε υπάρχει η δυνητική ευχέρεια του Δ. Σ. να αφαιρέσει οριστικά πλέον την 

άδεια λειτουργίας του καταστήματος.  

 Δ. Σ.: Κύριε Πρόεδρε,  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε κ. ………. 

 Δ. Σ.: Υπήρχε μία απόφαση του προηγούμενου Δ. Σ., επειδή είχε παρατηρηθεί με 

τα δεκαήμερα βολεύονταν οι επιχειρηματίες και ήξεραν ότι θα φάνε τρία δεκαήμερα και 

θα μπουν σε ουδέτερες μέρες τα δεκαήμερα, έγραφαν τις διατάξεις κοινής ησυχίας στα 

παλαιότερα των υποδημάτων τους. Υπάρχει λοιπόν μία απόφαση που έλεγε ότι ο 

Δήμαρχος ή ο Αντιδήμαρχος ότι δεν μπορούσε να επιβάλλει ποινή παρά μόνο με την 

απόφαση του Δ. Σ.. Το Δ. Σ. έλεγε ότι στη πρώτη τριάδα του γίνετε μήνυση, δεκαπέντε 

ημέρες κλείσιμο, στην δεύτερη τριάντα και στην τρίτη εξήντα.  

 κ. ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: Παλιά απόφαση πρέπει να είναι. Η οποία πρώτη φορά 

έρχεται, δεν μας είχε πει κανείς,  

 Δ. Σ.: Άμα ψάξετε,  

 κ. ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν μας είχε πει κανείς και θα την ψάξουμε.  

 Δ. Σ.: Τώρα μετά την τρίτη παραβίαση που υπάρχει δυνατότητα να γίνει 

αφαίρεση άδειας και παραπέμπουμε εμείς στον κ. Αντιδήμαρχο και εκείνος είτε από 

φιλανθρωπία, είτε από πίεση, βάλει πάλι ένα δεκαήμερο,  

 κ. ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εξήντα μέρες. 

 Δ. Σ.: Δεν πρέπει να είναι απόφαση του Αντιδημάρχου αλλά του Δ. Σ. και πρέπει 

να είναι ενεργός επαγγελματικός χρόνος. Δηλαδή τον Απρίλιο κανένα μαγαζί δεν 

καίγεται. Και φοβάμαι ότι το κλείσιμο μπορεί να γίνει από τις 15 Μαρτίου μέχρι τις 

αρχές Μαΐου και εις υγεία των κορόιδων. Και αλίμονο στους πολίτες που πρέπει να 

σηκωθούν στις 6:00 το πρωί και να πάνε στη δουλειά και αυτοί δουλεύουν τα μαγαζιά 

τους μέχρι τις τέσσερις και τις πέντε. Ξέρω ότι δεν ακούγομαι καλά στους 

επαγγελματίες, αλλά επιτέλους στην Ρόδο πρέπει να ξέρετε ότι μετά τις 23:00 δεν παίζει 

μουσική. Παρά μόνο σε μακρινά μαγαζιά που έχουν ειδική άδεια χρήσης μουσικών 

οργάνων. Δεν τελειώνει αυτό το κακό εάν δεν είμαστε αυστηροί και αποφασιστικοί.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα ήθελα να σας πω ότι μ’ αυτό επιβεβαιώνετε την δική μας 

θέση και έρχεστε και συντάσσεστε στην δική μας θέση. Και για να εξηγήσω ότι εάν 

υπήρχε πρόθεση από μέρους μας να παίξουμε το παιχνίδι αυτό του σε νεκρό χρόνο να 

τους κλείσουμε, θα ερχόμασταν μετά την παράβαση αμέσως να το κάνουμε, δηλαδή 

πότε; Να τους κλείσουμε τον Νοέμβριο και τον Δεκέμβριο; Θα ήταν, καταλαβαίνετε. 

Ερχόμαστε λοιπόν και λέμε ότι θα πάρουμε την απόφαση, θα είναι για δύο μήνες και θ’ 

αρχίσει, τότε στην έναρξη. Και τότε πρέπει να γίνει. και μάλιστα πρόκειται για ποινή του 

περσινού χρόνου. Και αμέσως μετά όταν θ’ ανοίξουν θ’ αρχίσουν να μετράνε οι τυχόν οι 

παραβάσεις οι φετινές. Επομένως, α και το τελευταίο, όσον αφορά τους δύο μήνες, οι 

άποψη των νομικών είναι, ότι το Δ. Σ. δεν ορίζει ποινή. Η το κλείνει οριστικά ή το 

παραπέμπει. Απλούστατα εμείς λέμε ότι δεσμεύεται ο Αντιδήμαρχος, πως θα είναι οι δύο 

μήνες και ότι δεν θα τους κάνει το κλείσιμο στην νεκρή περίοδο αλλά όταν θα αρχίσει το 

άνοιγμα.  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δέκατο πέμπτο θέμα,  

 κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Κύριε Πρόεδρε, εγώ θ’ αρνηθώ να το ψηφίσω.  
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 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να σημειώσετε κ. Μαντζαρίδη, τον κ. Περδίκη.  

 κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Κύριε Νυκτοπάτη,  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Περδίκη έχετε κάνει πρόταση;  

 κ. ΠΕΡΔΙΚΗΣ: Υπάρχει απόφαση του Δ. Σ. και εάν θυμάμαι καλά δεν υπάρχει 

νεώτερη απόφαση του Δ. Σ. που να τροποποιεί, να αναθεωρεί ή να καταργεί την 

προηγούμενη.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εάν μου επιτρέπεται, σήμερα έχουμε Δ. Σ. και παίρνουμε 

απόφαση και η απόφαση που παίρνουμε είναι η το κλείνουμε ή παραπέμπουμε. Λοιπόν 

να ψηφίσουμε.  

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Λοιπόν να πάρουμε θέση. Ή το παραπέμπουμε στον 

Αντιδήμαρχο ή το κλείνουμε οριστικώς.  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ένα λεπτό κ. Αναστασιάδη. Υπάρχει αυτή η απόφαση που λέει 

ο κ. Περδίκης, που και εγώ την θυμάμαι, στο Δ. Σ., αλλά σήμερα θα πάρουμε απόφαση 

εάν θα παραπέμψουμε στον Αντιδήμαρχο. Ορίστε σας ακούω τώρα. 

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Η δική μου η θέση είναι πάντα πάγια, ότι καλό μπορούμε 

να κάνουμε πάντα για τους επιχειρηματίες, να το κάνουμε. ότι μπορούμε μέσα στον 

Νόμο να τους ελαφρύνουμε να το κάνουμε. Διότι, αυτή η πόλη μαστίζετε από ανεργία. 

Υπάρχει φτώχεια και δυστυχία. Τα παιδιά βρίσκουν δουλειά σαν γκαρσόνια, κι αυτό 

καλό είναι, φαντάζεστε ότι εάν κλείνουν οι Σερραίοι θα είναι αναγκασμένοι να 

ταξιδεύουν σ’ άλλες Πολιτείες, όπου εκεί είναι πολύ πιο ελαστικοί οι Νόμοι, 

Θεσσαλονίκη, Δράμα ή Κιλκίς, να γλεντάνε και δεν θα υπάρχει.  

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Επειδή είναι σημαντικό ότι με την συμπεριφορά μας θα 

κλείσουν όλα τα μαγαζιά και θα είναι υποχρεωμένα τα παιδιά μου να ταξιδεύουν έξω 

από τον Νομό Σερρών. Γι αυτό πρέπει να είμαστε ελαστικοί και να εφαρμόζουμε ότι 

καλό μπορούμε στους ανθρώπους. Βέβαια και αυτοί να συνετιστούνε, δεν πρέπει να είναι 

ξέφραγο αμπέλι, όμως πρέπει εμείς με τον τρόπο μας να τους εξυπηρετούμε πάντα με 

καλό τρόπο. Για το λόγο αυτό, δεν ψηφίζω κάτι κακό για το κατάστημα αυτό. Ότι κι αν 

είναι.  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε κ. Γκότση. 

 κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Δήμαρχε, από την στιγμή που καλούμαστε να πάρουμε μία 

απόφαση, θα πρέπει να στηρίξουμε αυτό που θα ψηφίσουμε. Δεν θα ψηφίσουμε τώρα;  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παραπέμπουμε στον κ. Αντιδήμαρχο αν το χειριστεί αυτή θα 

είναι πρόταση μας.  

 κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Όχι δα, λάθος κάνεις. Εδώ ο κ. Δήμαρχος είπε ή να πάρουμε 

οριστική απόφαση ή να παραπεμφθεί στον Αντιδήμαρχο.  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ε αυτό είναι το θέμα.  

 κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Ε δεν θα ψηφίσουμε; Δεν πρέπει να στηρίξουμε.  

 Δ. Σ.: Γραμματέα, ορίστε η πρόταση μας.  

 Δ. Σ.: Εμάς η θέση μας είναι να μην κλείσει αλλά να παραπεμφθεί στον 

Αντιδήμαρχο.  

 κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Να πω κι εγώ την θέση μου,  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα ψηφίσετε κ. Γκότση,  

 κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Όχι να πω κι εγώ την θέση μου και ίσως και κάποιος άλλος να 

ψηφίσει αυτό που θα πω. Αυτό που εσείς λέτε δηλαδή. Από την στιγμή που έχουμε την 

δυνατότητα, έχουμε δύο λύσεις, απ[ο την μία να τον καταστρέψουμε τον επιχειρηματία 

και η άλλη είναι αφού μπορούμε και υπάρχει αυτή δυνατότητα μέσα στα νόμιμα πλαίσια, 

να την παραπέμψουμε στον Αντιδήμαρχο για να δώσει εξήντα ημέρες, σε περίοδο 

λειτουργίας  του  καταστήματος. Εγώ  πιστεύω  ότι δεν πρέπει αν είμαστε σκληροί σε μια  
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εποχή οικονομικής δυσπραγίας, σε μια εποχή που όλοι γνωρίζουμε ότι τα πράγματα είναι 

πολύ δύσκολα και πιστεύω ότι όλοι θα πρέπει αν στηρίξουμε τους επιχειρηματίες και να 

παραπέμψουμε εφόσον επαναλαμβάνω μας δίνεται η δυνατότητα με τον Αντιδήμαρχο 

για να κλείσει εξήντα ημέρες.  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το θέμα τίθεται σε ψηφοφορία.                   

 Δ. Σ.: Κύριε Πρόεδρε, να συμπληρώσω, εάν τυχόν παρθεί κάποια απόφαση, είπε 

ο κ. Περδίκης ότι υπάρχει μια παλιά απόφαση. δεν ξέρω τώρα εάν το Δ. Σ. θα υλοποιήσει 

θα αναθεωρήσει. Εκείνο που θέλω να πω είναι ότι οτιδήποτε ληφθεί θα πρέπει να 

γνωστοποιηθεί έγκαιρα, να το γνωρίζουν όλοι καταστηματάρχες, ώστε να μην βρεθούν 

μπροστά σε τετελεσμένα γεγονότα και δημιουργούνται ιδιαίτερα προβλήματα. Καλό 

είναι, οποιαδήποτε απόφαση πάρει το Δ. Σ., να γνωστοποιηθεί έγκαιρα, θα πρέπει να το 

γνωρίζουν όλοι οι καταστηματάρχες, ώστε να μην βρεθούν μπροστά σε τετελεσμένα 

γεγονότα και δημιουργούνται ιδιαίτερα προβλήματα. Καλό είναι οποιαδήποτε απόφαση 

πάρει το Δ. Σ. ή εάν θελήσει να συνεχίσει την απόφαση αυτή, αλλά να ενημερώσει όλους 

και όχι όταν γίνονται οι παραβάσεις και μετά να ενημερώνετε ότι καταστρέφεται. Έχει 

σημασία αυτό το πράγμα.  

 κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Εδώ πάντως να πω κ. Πρόεδρε, να πω το εξής: εδώ δε είμαστε 

μόνο για να ψηφίζουμε αλλά και για να τεκμηριώνουμε αυτό που ψηφίζουμε. Εσείς λέτε 

αυτό θα ψηφίσετε, ναι ή όχι. Δεν είναι έτσι κ. Πρόεδρε. 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Είπε ο κ. Περδίκης, που συμφωνώ απόλυτα, πάρθηκε μία 

απόφαση. λέει ο κ. Αντιδήμαρχος ότι είναι Νόμος. Εάν όμως είναι Νόμος, δεν μπορεί το 

Δ. Σ. με απόφαση να κρύψει Νόμο. Αυτή είναι η διαφορά. Αυτό θα ελέγξουμε και μιλάμε 

ξεκάθαρα, μιλάμε για Νόμο.  

 Δ. Σ.: Απλά να υπενθυμίσω για την νομιμότητα της απόφασης. Μετά από την 

απόφαση του Δ. Σ. προ αρκετών ετών επί του θέματος, αυτό το Δ. Σ. ασχολήθηκε μόνο 

με την ανάθεση της αρμοδιότητας για το κλείσιμο και την ανάκληση των αδειών 

λειτουργίας καταστημάτων,…. από τον Δήμαρχο στον Αντιδήμαρχο  

 κ. ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όχι δεν δόθηκε τότε η αρμοδιότητα, δεν καταλάβατε.  

 Δ. Σ.: Ήταν ο περσινός Γενάρης. Ανατέθηκε το καθήκον που είχε ο Δήμαρχος, 

στον Αντιδήμαρχο. Αυτό ήτανε.  

 κ. ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αυτό ήταν για τα προσωρινά κλεισίματα. Τώρα μιλάμε 

για οριστικό. 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να φέρετε αύριο κ. Περδίκη την απόφαση να την δούμε. Το 

θέμα τίθεται σε ψηφοφορία:  

 κ. Μαντζαρίδης         ΝΑΙ   

 κ. Γρηγοριάδης,  ΝΑΙ   

 κ. Λογοθετίδης,  ΝΑΙ   

 κ. Θεοφανίδης,  ΝΑΙ   

 κ. Μπαμπαϊτης,  ΝΑΙ   

 κ. Βασιλειάδης,  ΝΑΙ   

 κ. Αραμπατζή,  ΝΑΙ   

 κ. Καρύδα-Πασχάλη, ΝΑΙ   

 κ. Σαουλίδης,  ΟΧΙ                             

 κ. Περδίκης,   ΟΧΙ                            

 κ. Μητλιάγκας,  Λευκό            

 κ. Μπόνας,   ΝΑΙ                          

 κ. Μηλίδης,  ΝΑΙ                                

 κ. Σίμογλου,   ΝΑΙ                  

 κ. Γκότσης,   ΝΑΙ 
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 κ. Βλάχος,                  ΝΑΙ 

 κ. Αναστασιάδης,  Την πρότασή μου 

 κ. Παπαβασιλείου,  ΝΑΙ                 

 κ. Αγγελίδης,   ΝΑΙ               

 κ. Μπιτζίδου,   ΝΑΙ                

 κ. Φανουράκη,  ΝΑΙ 

 κ. Τζιώνης,   ΝΑΙ 

 κ. Ιλανίδου,   ΝΑΙ 

 κ. Τσιγαρίδα,   ΝΑΙ 

 κ. Κατιρτζόγλου,  ΝΑΙ 

 κ. Λέφας,  ΝΑΙ 

 κ. Νυκτοπάτης, ΝΑΙ 

 

 - Εγκρίνεται με 23 ψήφους υπέρ.  

 

 ΘΕΜΑ  15ο: Ορισμός εκπροσώπου για την παραλαβή εκτάσεως 47.158 τ.μ. 

ιδιοκτησίας ΤΕΘΑ από το στρατόπεδο «ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ ΠΑΠΑ».  

 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορισμός εκπροσώπου για την παραλαβή εκτάσεως 45.158 τ. μ. 

Ιδιοκτησίας ΤΕΘΑ από το στρατόπεδο, ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ ΠΑΠΑ. Πρέπει να ορίσουμε 

ένα μέλος και ορίζουμε την κα Φανουράκη Λένα.  

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Κύριε Νυκτοπάτη, δεν έχουμε άποψη εμείς  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Αναστασιάδη, δεν είναι θέμα, είναι κάποια συμφωνία, να 

παραλάβει κάποιος Δημοτικός Σύμβουλος προτείνουμε την κα Φανουράκη.  

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Εμείς δεν μπορούμε να κάνουμε πρόταση;  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Βεβαίως ορίστε.  

 κ. ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Θέλω να τοποθετηθώ πάνω σ’ αυτό το θέμα,  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε.  

 κ. ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Πριν έρθει λοιπόν το θέμα σ’ ένα επόμενο Δ. Σ., για την 

μεταφορά των Αστικών από την Πλατεία Εμπορίου στο Στρατόπεδο Εμμ. Παππά, θα 

παρακαλούσα την Δημοτική Αρχή, αν είναι δυνατόν να μας φέρει μια έκθεση 

αιτιολογημένη, για το πώς θα λειτουργήσει η Πλατεία Εμπορίου σχετικά με τα 

λεωφορεία.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αυτά ναι όταν θα μιλήσουμε για το κυκλοφοριακή και την 

μεταφορά. Διότι αυτήν την στιγμή συνειρμικά μόνο το πηγαίνετε, διότι αυτήν την στιγμή 

το μόνο που γίνετε είναι παραλαβή 45 στρεμμάτων. Δεν σημαίνει ότι όλα τα στρέμματα 

είναι για εκεί, ούτε ότι τα παραχωρούμε ούτε τίποτα.  

 κ. ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Αυτό ζήτησα σ’ ένα επόμενο Δ. Σ. 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ωραία σωστά είναι επόμενο. 

 Δ. Σ.: Μία ερώτηση, αυτά είναι αυτά που είχαν δημοτικά χρεοκοπημένα ο 

στρατός. Διαβάζοντας την εισήγηση τώρα, ίσως δεν το πρόσεξα ολόκληρο, η στάθμευση 

αφορά τα αστικά λεωφορεία;  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτήν την στιγμή το παίρνουμε απλώς για να το πάρουμε. Από 

εκεί και πέρα, όλα τα άλλα είναι εκείνα τα οποία θα έρθουν και θα συζητηθούν,  

 Δ. Σ.: Α δεν προσδιορίζει, 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όχι αυτήν την στιγμή ορίζουμε μόνο εκπρόσωπο παραλαβής 

του χώρου. Τίποτα άλλο.   

 

 - Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ  16ο: Ανάθεση σε ορκωτό λογιστή του τακτικού ελέγχου της οικονομικής 

κατάστασης του Δήμου χρήσης 2003.  

 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ανάθεση σε ορκωτό λογιστή του τακτικού ελέγχου της 

οικονομικής κατάστασης του Δήμου χρήσης 2003. Προτείνει η Υπηρεσία τον κ. Κρίτωνα 

Τζαβέλα ο οποίος είναι πάρα πολύ ευχαριστημένοι από την συνεργασία.  

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Κύριε Νυκτοπάτη γιατί επιλέξατε εσείς ορκωτό λογιστή 

γι αυτό το πράγμα;  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εμείς δεν επιλέξαμε, η Υπηρεσία προτείνει τον κ. Κρίτωνα 

Τζαβέλα, που η συνεργασία μας υπήρξε άψογη,  

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Από πού είναι συνεργάτης κ. Νυκτοπάτη. 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας λέω είναι περσινός, αυτό εισηγείται η Υπηρεσία. Δεν 

διαλέξαμε εμείς αλλά η Υπηρεσία. Δέκατο έβδομο θέμα,  

 

 - Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  17ο: Επιστροφή χρημάτων ως αχρεωστήτως εισπραχθέντων.  

 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Επιστροφή χρημάτων ως αχρεωστήτως εισπραχθέντων. 

 Δ. Σ.: Δεν νομίζω ότι αξίζει το θέμα, είναι γελοίο, όλοι οι συμπολίτες μας 

πληρώνουν χρήσεις, δεν φταίτε βέβαια εσείς που το φέρατε, κάποιος δεν ξέρω με ποιο 

τρόπο παραβίασε ακόμα και την νομιμότητα, διότι το Υπουργείο Δημόσιας Τάξης, 

απαγορεύει στην Τροχαία να σβήνει, ν’ αλλάζει και να διορθώνει τις κλήσεις. Και τελικά 

έρχεται εδώ για να γλιτώσει, ολόκληρη διαδικασία, για να γλιτώσει 60€.  

 Δ. Σ.: Ήταν με εισήγηση της Τροχαίας.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Το σχόλιο, σχόλιο και το συνυπογράφουμε και εμείς.  

   

 - Εγκρίνεται.  

  

ΘΕΜΑ  18ο: Ορισμός Δ/κών Συμβουλίων των Ν.Π. με την επωνυμία:  

                        α) «Κέντρο Προσχολικής Αγωγής  Δήμου Σερρών», 

                        β) «Κέντρο Προστασίας Φυσικού Περιβάλλοντος – Μουσείο Φυσικής 

Ιστορίας», 

                        γ) «Κέντρο Ανοικτής Προστασίας Ηλικιωμένων (Κ.Α.Π.Η.)»  και 

                        δ) «Αθλητικός Οργανισμός Δήμου Σερρών». 

 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορισμός Δ/κών Συμβουλίων των Ν. Π.. Ο κ. Δήμαρχος από τα 

Ν. Π. σαν Πρόεδρος, ουσιαστικά θα είναι τώρα, μέχρι το πρώτο Διοικητικό Συμβούλιο 

και απλά τα γνωστοποιούμε και οι Αντιπρόεδροι εκλέγονται από το πρώτο Διοικητικό 

Συμβούλιο που θα γίνει. Είναι: Κέντρο Προσχολικής Αγωγής. Τακτικά μέλη: 

Μωϋσιάδης Ιωάννης, Δήμαρχος. Δημητρακούδης Θεοχάρης, Καρύδα-Πασχάλη, 

Μπιτζίδου Σοφία, Μαντζαρίδης Νίκος, Περδίκης Ζήσης, Τερτίπης Δημήτριος, Γαζή 

Μαρία, Σκορδακλή Μαρία. Αναπληρωματικοί: Αραμπατζή Φωτείνη, Ιωαννίδου 

Δέσποινα, Τσιγαρίδα Νεκταρία, Μπαμπαϊτης Δημήτριος, Παπαβασιλείου Βασίλης, 

Μαλαμούδη-Κόρακα Αγγελική,  

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Αυτοί που ήταν δηλαδή κ. Πρόεδρε, 

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ναι αυτοί που ήταν, ανανέωση γίνετε, 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ανανέωση γίνετε, θέλετε ν’ αναγνώσω ή όχι;  

 Δ. Σ.: Όχι.  

23 



 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πολύ ωραία, το δέκατο ένατο θέμα,  

 Δ. Σ.: Εμείς θέλουμε όλα τα ονόματα.  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αθλητικός Οργανισμός Δήμου Σερρών. Μωϋσιάδης Ιωάννης, 

Πρόεδρος, Αραμπατζή Φωτείνη, Λέφας Αναστάσιος, Γλαύκος Ανδρέας, Μπόνας 

Ιωάννης, Παπαβασιλείου, Ιωαννίδης Νικόλαος, Πουλεκίδης Μιχαήλ, Μηλίδης 

Θεόδωρος, Φουντουκίδης, Λέπκα Κωνσταντίνου, Παπίτσας Χρήστος.  

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Για ποιο πράγμα είναι αυτοί;  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αθλητικός Οργανισμός Δήμου Σερρών. Αναπληρωματικά μέλη: 

Μαντζαρίδης Νικόλαος, Φανουράκη Ελένη, Θεοφανίδης Αβραάμ, Γκότσης Ηλίας, 

Μπιτζίδου Σοφία, Κράλλης Ευστράτιος, Ογιόπουλος Γεώργιος, Μακρίδης Αναστάσιος, 

Μπερτζεμπέκης Δημήτριος, Μακρής Δημήτριος, Σαμπάνης Μιχαήλ, Θεοδωρίδου 

Θιωμαή. Κέντρο Προστασίας Φυσικού Περιβάλλοντος-Μουσείο Φυσικής Ιστορίας. 

Ιωάννης Μωϋσιάδης, Τσιγαρίδα Νεκταρία, Σαουλίδης Στυλιανός, Βλάχος Ηλίας, 

Προδρόμου Νίκος, Τσίτσης Χρήστος, Τσανάκα Χρυσούλα, Πάντζου Αγγελική. 

Αναπληρωματικοί: Δημητρακούδη Θεοχάρη, Μπαλταρίδης Νικόλαος, Μπόνας Ιωάννης,  

 Δ. Σ.: Γιατί δεν λέτε ποιοι αλλάζουν;  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θέλετε να σας πω ποιοι αλλάζουν; Εγώ σας λέω όλους τους 

σημερινούς απ’ όλες τις Επιτροπές. Απ’ όλες τις Επιτροπές ο κ. Αναστασιάδης μας είπε 

ότι δεν θέλει να ξαναμπεί και τον βγάζουμε.  

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Α μπράβο. Γιατί δεν το λες αυτό το πράγμα;  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έτσι δεν είπες κ. Αναστασιάδη;  

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Να σου πω εγώ κάτι τώρα για να καταλάβεις. Ποιος είσαι 

και ποιος είμαι εγώ. Κάποτε ένα φίδι κυνηγούσε, για να μαθαίνεις τουλάχιστον, και πήγε 

στο ποτάμι και είδε δύο βάτραχες. Του λέει πάρε με σε παρακαλώ και πέρασε με 

απέναντι, θα με φάει το φίδι. Και του λέει δεν σε θέλω γιατί ξέρω τη χαρακτήρα έχεις. 

Του λέει μετά σε παρακαλώ θα στο έχω μεγάλη χάρη. Τον πήρε ο βάτραχος πράγματι και 

τον άφησε δίπλα στην μεγάλη όχθη και την στιγμή που πήγε να πηδήξει ο Σκορπιός, τον 

πατάει και τον θανατώνει. Του λέει ο βάτραχος δεν ντρέπεσαι λίγο; Εγώ σε Έσώσα τη 

ζωή και εσύ με σκοτώνεις; Αυτός είναι ο χαρακτήρας σου ο δικός σου και δίπλα σου που 

κάθεται ο Τάσος.  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Βέβαια το έχεις ξαναπεί αυτό. Εγώ τα ξέρω αυτά και τα έχω 

σημειώσει.  

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Δεν μπορώ πρέπει να σε σκοτώσω. Ούτε καταδέχομαι να 

συναναστρέφομαι μαζί σας. Αυτό να το θυμάσαι πάντα.  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Πολύ ωραία.   

 

 - Εγκρίνονται.  

 

 ΘΕΜΑ 19ο: Αντικατάσταση μελών Διοικητικών Συμβουλίων Δημοτικών 

Επιχειρήσεων.  

 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αντικατάσταση μελών Διοικητικών Συμβουλίων Επιχειρήσεων. 

Οι Δημοτικές Επιχειρήσεις και έχουμε απ’ ευθείας Μπαμπαίτης Δημήτρης, είναι 

Πρόεδρος. Επαγγελματική κατάρτιση ΔΕΕΚ. Θεοφανιδης Αβραάμ, Μηλίδη Θεόδωρο, 

Δούκα Γεώργιο, Κυριακίδη Δημήτριο. ΚΑΔΕ. Πασχάλη Ελένη, Φανουράκη Ελένη, 

Λογοθετίδης, θέλετε να σας διαβάσω όλους;  

 Δ. Σ.: Ποιος αλλάζει μονάχα. 

 

 

24 



 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΔΕΠΕΘΕ: Πρόεδρος η κα Δημητρακούδη. Η κα Πασχάλη 

Αντιπρόεδρος, παραμένουν οι υπόλοιποι ίδιοι. ΔΕΥΑΣ. Πρόεδρος ο κ. Λογοθετίδης, 

Αντιπρόεδρος η κα Τσιγαρίδα. Μωϋσιάδης παραμένει μέλος. ΔΕΠΣ: Πρόεδρος η κα 

Ιλανίδου-Βίλλιου Δέσποινα, Πασχάλη Ελένη, Αραμπατζή, Τσιγαρίδα, Γκότσης, κ.τ.λ.π..  

και ΔΕΠΚΑ Πρόεδρος ο κ. Τζιώνης Ευθύμιος, Αντιπρόεδρος ο κ. Βασιλειάδης Ηλίας κ. 

τ.λ.π..   

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 ΘΕΜΑ 20ο: Έγκριση αποφάσεων της Δ.Ε. Δ.Ε.Υ.Α.Σ.:  

                        α) αριθμ. 191/2003 «πρόσληψη προσωπικού με σύμβαση εργασίας 

ιδιωτικού δικαίου αορίστου χρόνου»  και  

                        β) αριθμ. 194/2003 «ένταξη τιμολόγησης Ι. Ναών στα ειδικά τιμολόγια».  

 

  κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση αποφάσεων της Δ. Ε.  Δ. Ε. Υ. Α. Σ.: . Κύριε 

Λογοθετίδη εδώ εάν θέλετε να μας πείτε δύο λόγια, σας παρακαλώ. 

 κ. ΛΟΓΟΘΕΤΙΔΗΣ: Όσον αφορά την πρώτη απόφαση κατά 99, την ίδια 

αρρυθμία, κακώς ήρθε για έγκριση, δεν απαιτείται απόφαση του Δ. Δ., είναι μια 

απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου της ΔΕΥΑΣ για την κηβίλωση θέσεων τακτικού 

προσωπικού, και διαδικαστικά περνάει μέσα από τον Δήμο και πάει για έγκριση στην 

Περιφέρεια και στο Ανώτατο Συμβούλιο να…………. 

 Δ. Σ.: Στην πρώτη δεν απαιτείται έγκριση αλλά στην δεύτερη περίπτωση με με 

αριθμό 194/2003, χρειάζεται απόφαση του Δ. Σ. 

Και τη προτείνετε. Το Διοικητικό Συμβούλιο της ΔΕΥΑΣ, αποφάσισε την ένταξη της 

τιμολόγησης στο Ιερό Ναό, στα ειδικά τιμολόγια, εκεί δηλαδή όπου είναι εντεταγμένα 

και τα Σχολεία για να τύχουν του ευεργετήματος της έκπτωσης του 50%. Αυτό και μόνο 

αυτό καλούμαστε ν’ αποφασίσουμε. 

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Μετά τον αγώνα που κάναμε κ. Νυκτοπάτη και βγήκαμε 

Δημοτική Αρχή και είχα πει το φίλο σου δίπλα σου που κάθεται,  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τον κ. Δήμαρχο, 

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Δεν τον έχω για Δήμαρχο, Δήμαρχος δεν είναι αυτός. Τον 

είχα παρακαλέσει και του είπα μην βάζεις το…….στην ΔΕΥΑΣ, εδώ έχει μια 

καταγγελία, διότι είναι μπατζανάκης με τον διευθυντή της ΔΕΥΑ. Σε παρακαλώ πολύ για 

ηθικούς λόγους, δεν πρέπει να τον βάλεις στην ΔΕΥΣ. Και σήμερα γίνεται ο Διευθυντής 

της ΔΕΥΑΣ, ο οικονομικός διευθυντής που κάνει κουμάντο τα πάντα, ο Σταύρος ο 

Λογοθετίδης, είναι μπατζανάκια και όμως είναι Πρόεδρος και Διευθυντής. 

Αντιλαμβάνεστε μετά τη γίνεται μέσα στην ΔΕΥΑΣ. Εγώ δεν θα το αφήσω εδώ, θα το 

προχωρήσω. Πρώτα ξαδέρφια είναι οι γυναίκες τους. Όλη μέρα είναι μαζί. Αυτό το 

καταγγέλλω και παρακαλώ να το γράψετε.  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Θα πω μόνο δύο λόγια. Το ήθος του κ. Λογοθετίδη είναι 

γνωστό στην πόλη.  

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Άστα αυτά τώρα, αυτά αλλού.  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Γκότση επί του θέματος;  

 κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Επί του θέματος κ. Πρόεδρε, από την πλευρά της αντιπολίτευσης 

είμαι εγώ στο Διοικητικό Συμβούλιο. Θέλω να πω ότι ελέγχετε και ο Αντιπρόεδρος και ο 

Διευθυντής των οικονομικών.  

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Πως ελέγχονται κ. Γκότση; 
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 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Αναστασιάδη μην διακόπτετε. Συνεχίστε παρακαλώ. Ο κ. 

Λογοθετίδης έχει δήξει και δείχνει ένα ήθος και ανθρώπου και πολιτικότητας και θέλω 

να τον υπερασπιστώ γιατί τον ζω.  

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Γιατί σας κάνει τα ρουσφέτια κ. Γκότση, γι αυτό; τέτοιο 

δικαίωμα δεν έχεις καταρχάς.  

 κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Δεν μου κάνει κανένα ρουσφέτι. Και επειδή είναι και στον 

χαρακτήρα μου και στο ήθος, και επειδή είμαι στο Διοικητικό Συμβούλιο, με τέτοιες 

καταγγελίες σαν εμείς να μην υπάρχουμε μέσα και να μην ελέγχουμε τη γίνετε μέσα 

στην ΔΕΥΑΣ. Σας πληροφορώ ότι ήμουν ο πρώτος που κατήγγειλα την αύξηση, δηλαδή 

δεν χαρίζομαι όταν πρέπει αλλά όταν πρέπει, πρέπει να δίνουμε τα εύσημα στους 

ανθρώπους οι οποίοι δεν έχουν ψόγο στην λειτουργία της ΔΕΥΑΣ.  

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Εγώ είπα μια αλήθεια. Τώρα το τη κάνει ο κ…. Είναι 

δικαίωμα του. Εγώ αποκάλυψα μία αλήθεια που δεν ήξερε κανείς. Ότι αυτοί οι άνθρωποι 

είναι συγγενείς εξ αγχιστείας. Και παρακαλώ πάρα πολύ ο Πρόεδρος και ο Οικονομικός 

της Διευθυντής είναι συγγενείς εξ αγχιστείας,  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει το καταγγέλλεται κ. Αναστασιάδη.  

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Το καταγγέλλουμε αλλά κάποια μέρα θα δούμε τη θα 

γίνει. φαντάζεστε να παραμείνουν έτσι αυτά τα πράγματα.  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Επί του θέματος; 

 Δ. Σ.: Τον κ. Λογοθετίδη θα ήθελα να ρωτήσω κάτι, για τους Ιερούς Ναούς 

νομίζω ότι όλοι συμφωνούμε στην ιδική τιμολόγηση, να πληρώνουν όπως τα Σχολεία. 

Νομίζω ότι περίπου τον ίδιο σκοπό εξυπηρετούν, σ’ άλλους τομείς το καθένα, 

κοινωνικός είναι ο ρόλος τους, εντάξει. για το πρώτο κ. Λογοθετίδη, είπατε ότι ήρθε εκ 

παραδρομής. Δεν ξέρω πως ήρθε εκ παραδρομής. Ήθελα να ρωτήσω, εγώ θέλω να 

ενημερωθώ κ. Σαουλίδη. Στην ΔΕΥΑΣ κ. Σαουλίδη δεν έτυχε να υπηρετήσω, είναι κακό 

να ενημερωθώ; Από την ΔΕΥΑΣ θα γίνει αυτή η προκήρυξη ή από τα παραπάνω όργανα. 

Για πόσα άτομα πρόκειται και ποια διαδικασία θα ακολουθηθεί. Αυτή ήταν η ερώτηση 

μου, απλή και ξάστερη. Τώρα το εάν είχε υποχρέωση ή όχι αυτό δεν με ενδιαφέρει.  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Παπαβασιλείου. 

 κ. ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ: Ναι στο δεύτερο θέμα, για μείωση στο 50% των 

λογαριασμών της πόλης, φαίνεται ότι τα οικονομικά της ΔΕΥΑΣ πρέπει να πηγαίνουν 

καλά. Για να προβαίνουμε σε μειώσεις στην τιμή του νερού στους Ιερούς Ναούς, 

σημαίνει ότι τα οικονομικά της ΔΕΥΑΣ πάνε καλά. Θα πρότεινα εκτός από τους Ιερούς 

Ναούς, να μπουν στο ίδιο μέτρο και οι υπόλοιποι Οργανισμοί Κοινής Ωφέλειας. 

Νοσοκομεία, οτιδήποτε,  

 κ. ΛΟΓΟΘΕΤΙΔΗΣ: Εκ πρώτης είναι κάτι δύσκολο το οποίο θα μας βγάλει έξω 

από το τιμολογιακό μας πρόγραμμα και είναι και κάτι που θα το συζητήσουμε στο 

Διοικητικό Συμβούλιο και θα το δούμε. Σ’ ότι αφορά τις θέσεις γίνετε από το Διοικητικό 

Συμβούλιο της ΔΕΥΑΣ, σας εξήγησα ότι δεν απαιτείται σύμφωνα με τον αναθεωρημένο 

δημοτικό κοινοτικού κώδικα απόφαση του Δ. Σ., ήτανε μια διαδικαστική πράξη, η 

απόφαση αυτή του Διοικητικού Συμβουλίου θα σταλεί για έγκριση στην περιφέρεια και 

στο Ανώτατο Συμβούλιο επιλογής προσωπικού για να εγκριθούν οι όροι της διακήρυξης 

και αφορά εννέα θέσεις προσωπικού. Αναλυτικότερα, ενός υδραυλικού, ενός τεχνίτη 

οικοδόμου κ.τ.λ.π. 

 Δ. Σ.: Μέσω του ΑΣΕΠ δεν είναι  

 κ. ΛΟΓΟΘΕΤΙΔΗΣ: Μέσω του ΑΣΕΠ είναι, ασφαλώς.  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε, μόνο όσο μπορείτε να συντομεύσετε παρακαλώ.  
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 κ. ΦΑΡΜΑΚΟΝΙΔΗΣ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΣ: (ΕΚΠΡ/ΠΟΣ ΕΡΓ/ΝΩΝ): 

Βρέθηκα μέσα στο Διοικητικό Συμβούλιο και άκουσα κάποια πράγματα Οφείλω λοιπόν 

να τοποθετηθώ, εμείς γνωρίζουμε οι εργαζόμενοι στην ΔΕΥΑΣ, ποια είναι η σχέση του 

κ. Οσουπίδη με τον Νίκο τον Σαφαρίκα, ο οποίος είναι Διευθυντής οικονομικών και 

υπηρεσιών. Διευθυντής της οικονομικής Υπηρεσίας είναι ο κ. Σπύρου και γενικώς 

Διευθυντής είναι ο κ. Γεωργιάδης. Την άσκηση, την λειτουργία, την εποπτεύει το Γενικό 

Συμβούλιο της ΔΕΥΑΣ και ποτέ εμείς δεν αισθανθήκαμε ότι υπάρχει ιδιαίτερη 

μεταχείριση του κ. ….. στον κ. Σαπαρίκα, αντίθετα με μια αυστηρότητα.  

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Κύριε Νυκτοπάτη, σας παρακαλώ πολύ,  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Για τέταρτη φορά σας ακούω.  

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Εγώ έκανα μια καταγγελία, τριάντα επτά μαζέψαμε. Εγώ 

κατηγόρησα για σοβαρή συγγενική σχέση. Δεν κατηγόρησα κανέναν έκανα μία 

αποκάλυψη.  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τίποτα απλώς είναι συγγενείς.   

 

 - Εγκρίνονται.  

 

ΘΕΜΑ 21ο: Ψήφιση πιστώσεων εγγεγραμμένων στον προϋπολογισμό του Δήμου 

έτους 2004 προς εκτέλεση προμηθειών με απ’ ευθείας ανάθεση.  

  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ψήφιση πιστώσεων εγγεγραμμένων στον προϋπολογισμό του 

Δήμιου έτους 2004 προς εκτέλεση προμηθειών με απ’ ευθείας ανάθεση. Είναι μια 

απόφαση που παίρνουμε κάθε χρόνιο κ. συνάδελφοι για τις απ’ ευθείας αγορές, κάθε 

χρόνο, τυπικό το θέμα, στο εικοστό δεύτερο θέμα,  

 

 - Εγκρίνεται.  

  

ΘΕΜΑ 22ο: Ψήφιση πίστωσης 10.077,06 € για την εφαρμογή του διπλογραφικού 

συστήματος.  

 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ψήφιση για την εφαρμογή του διπλογραφικού συστήματος. Και 

αυτό τυπικό.   

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 ΘΕΜΑ 23ο: Ψήφιση πίστωσης 435.000,00 € για την παροχή υπηρεσιών διαχείρισης 

και περιβαλλοντικής παρακολούθησης–ελέγχου της λειτουργίας του 

ΧΥΤΑ και της μεταφροντίδας του αποκατεστημένου ΧΔΑ.  

 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ψήφιση πίστωσης 435.000,00€ για την παροχή υπηρεσιών 

διαχείρισης και περιβαλλοντικής παρακολούθησης-ελέγχου της λειτουργίας του ΧΥΤΑ 

και της μεταφροντίδας του αποκατεστημένου ΧΔΑ. Είναι ένα θέμα που συζητήθηκε 

πάρα πολλές φορές και είναι γνωστό σ’ όλους.   

 

 - Εγκρίνεται. 
 

 ΘΕΜΑ 24ο: Έγκριση εξειδικευμένης οφειλής για καταβολή αποζημίωσης λόγω 

αναγκαστικής απαλλοτρίωσης στον Ιωάννη Καβακλιώτη.  
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 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση εξειδικευμένης οφειλής για καταβολή αποζημίωσης 

λόγω αναγκαστικής απαλλοτρίωσης στον Ιωάννη Καβακλιώτη. Είναι το Α΄ Νεκροταφείο 

επάνω.   

 

 - Εγκρίνεται. 

  

 ΘΕΜΑ 25ο: Έγκριση – ενημέρωση επί αποφάσεων Δημοτικών Επιχειρήσεων. 

 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση – ενημέρωση επί αποφάσεων Δημοτικών 

Επιχειρήσεων. 

 Δ. Σ.: Στο εικοστό τρίτο θέμα είναι πέρα για πέρα η ψήφος μου.   

 

 - Εγκρίνονται.  

  

ΘΕΜΑ  26ο: Έγκριση παράτασης σύμβασης προμήθειας καυσίμων έτους 2003.  

 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση παράτασης σύμβασης προμήθειας καυσίμων έτους 

2003. Είναι γνωστό.   

 

 - Εγκρίνεται.  

 

 ΘΕΜΑ  27ο: Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας προμήθειας καυσίμων έτους 2004.  

 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας προμήθειας καυσίμων έτους 

2004. Είναι γνωστό.   

 

 - Εγκρίνεται.  

 

ΘΕΜΑ 28ο: Έγκριση διαφόρων δαπανών και προμηθειών για τις ανάγκες των 

υπηρεσιών του Δήμου.  

  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση διαφόρων δαπανών κι προμηθειών για τις ανάγκες των 

Υπηρεσιών του Δήμου. Προχωράμε,  

 

 - Εγκρίνονται.  

  

ΘΕΜΑ 29ο: Προτάσεις τροποποίησης ρυμοτομικού σχεδίου γειτονιάς Άνω Καμενίκια 

– Ιμαρέτ.  

 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Προτάσεις τροποποιήσεις ρυμοτομικού σχεδίου γειτονιάς Άνω 

Καμενίκια – Ιμαρέτ. Είναι ένα θέμα γνωστό, έχουν ενημερωθεί οι Σύμβουλοι, τώρα τα 

υπόλοιπα θέματα συνάδελφοι τα τεχνικά,  

 Δ. Σ.: Για το εικοστό ένατο θέμα, οι οχλήσεις από τους κατοίκους δεν είναι 

πιεστικές αλλά ανθρώπινες, να προχωρήσουμε όσο μπορούμε και με τις αναβολές τους 

ταλαιπωρήσαμε και εμείς. Φταίμε και εμείς.  

 

 - Εγκρίνεται.  
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ΘΕΜΑ 30ο: Έγκριση μελέτης των έργων:  

                        α) «Στεγανοποίηση τμημάτων κερκίδων δημοτικού γηπέδου Σερρών», 

                        β) «Επούλωση φθορών οδοστρωμάτων», 

                        γ) «Συντήρηση δρόμων», 

                        δ) «Επισκευή – συντήρηση πεζοδρομίων», 

                        ε) «Τσιμεντοστρώσεις πλακοστρώσεις κοινοχρήστων χώρων», 

                      στ) «Συντήρηση αγροτικών δρόμων πόλης Σερρών», 

                        ζ) «Διάφορες εργασίες στο 4ο Δημοτικό Σχολείο», 

                        η) «Διάφορες εργασίες στο 6ο – 16ο Δημ. Σχολεία», 

                        θ) «Διάφορες εργασίες στο 23ο Δημοτικό Σχολείο», 

                        ι) «Διάφορες εργασίες στο 1ο Γυμνάσιο»  και 

                      ια) «Κατασκευή τοίχου αντιστήριξης στο Δ.Δ. Ελαιώνα». 

 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Από το 30ο θέμα και μέχρι τέλος έχει κανείς να ρωτήσει κάτι 

την κ. Φανάρα; Ορίστε κ. Μητλιάγκα.  

 κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Δεν αναφέρουμε στις επισκευές στα σχολεία. Είδα ότι είναι 

εργασίες στο όριο της ανάπτυξης, λοιπόν, δεν λέμε κανονικό μειοδοτικό διαγωνισμό 

κανονικά όπως πρέπει,. Έτσι βλέπω τουλάχιστον την εισήγηση. Εκτός και εάν εσείς, 

συνεχίζετε μ’ απευθείας ανάθεση.  

 Δ. Σ.: Το περνάμε κάθε χρόνο με διαδικασία,   

 κ. ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ: Μια στιγμή, η εισήγηση μέσα γράφει μειοδοτικό 

διαγωνισμό. Ακριβώς ήθελα να πω ότι τα συνεργεία του Δήμου έχουνε εμπειρία του 

Δήμου πολύ καλύτερη και αυτεπιστασία να γίνει, συμφωνώ.  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ κ. Γκότση. 

 κ. ΓΚΟΤΣΗΣ: Για το πρώτο Γυμνάσιο που αναφέρει και δεν αναφέρει εργασίες 

αλλά και σ’ όλα τα παλιά κτήρια. Στα καινούργια και η ζέστη , η θέρμανση είναι καλή 

και όλα λειτουργούν καλά. Στο 1ο Γυμνάσιο και σ’ άλλα παλιά κτήριο είναι παγωμένα. 

Δεν ξέρω τη είναι, σας παρακαλώ κ. Δήμαρχε, πάτε εσείς ο ίδιος τα παιδιά είναι τα μισά 

άρρωστα όλη την χρονιά και χάνουν τα μαθήματα τους. Κα Αραμπατζή θα τα δει ο κ. 

Δήμαρχος.  

 Δ. Σ.: Είναι δύο τα στοιχεία. Το πρώτο είναι οι μεγάλες θερμικές απώλειες. Και 

το δεύτερο είναι το μεγαλύτερο ύψος των αιθουσών που δημιουργεί πρόβλημα. Είναι 

ζήτημα σοβαρής παρέμβασης, εμείς έχουμε δώσει πίνακα, με ανάγκες για τις 

συντηρήσεις τον έργων όλων των κτηρίων, και βγαίνει ένας προϋπολογισμός 

500.000.000 περίπου δραχμών και μας δίνουνε ελάχιστα κάθε χρόνο, καταλαβαίνετε 

λοιπόν, και έχουμε επισημάνει, ότι υπάρχουν κατά κύριο λόγω και αυτή είναι η δεύτερη 

ομάδα των προβλημάτων, το κύριο είναι οι στεγανώσεις που είναι το πολύ μεγαλύτερο 

πρόβλημα. Τα οποία τα έχουμε πινακοποιημένα ήδη.  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε κ. Μηλίδη.  

 κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Εδώ στο συντήρηση δρόμων, ήθελα να πω το εξής, δεν ξέρω εάν 

είναι μέσα η οδός Δ. Χόνδρου, έχω ακούσει πολλά παράπονα για αυτήν. Πραγματικά 

έχουν οι άνθρωποι πάρα πολλά προβλήματα, δεν μπορούν να περάσουν,  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Τα γνωρίζουμε, εντάξει γνωστό είναι. Δεν πρόκειται για 

συγγενείς. 

 κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Πιστεύω ότι μεταφέρω την αγανάκτηση όλων. 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Υπάρχει σοβαρό πρόβλημα.  

 κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Θα μπορέσουμε να δώσουμε μια απάντηση έστω και εν ευθέτω 

χρόνο. 
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 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πρέπει να συνειδητοποιήσουμε ορισμένα πράγματα. Το έχω 

πει κατ’ επανάληψη στην τηλεόραση, έχω πολλές φορές απαντήσει. Όταν δημιουργείται 

επέκταση στην πόλη, όταν δημιουργούνται καινούργιοι δρόμοι, περί αυτού πρόκειται, 

δεν μπορεί να γίνουν από την μία μέρα στην άλλη όλα αυτά τα έργα υποδομής και να 

γίνει και ο δρόμος. Ο δρόμος γίνεται τελευταίος, ο δρόμος γίνεται στο τέλος το καπάκι.  

 Δ. Σ.: Κακώς ανάποδα γίνεται. Πρώτα οι υποδομές έπρεπε να γίνουν.  

 κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η Νομοθεσία δεν μας το επιτρέπει.  

 κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Είναι πολύ σοβαρό το θέμα κ. Πρόεδρε.  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν χρειάζεται να μας το πείτε το ξέρουμε.  

 κ. ΜΗΛΙΔΗΣ: Εγώ είμαι εδώ πέρα για να σας τα λέω.  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Προχωράμε, πάμε κατευθείαν στο τριακοστό έβδομο θέμα.  

 

 - Εγκρίνονται.   

 

 ΘΕΜΑ 31ο: Έγκριση προϋπολογιστικού πίνακα των εργασιών:  

                        α) «Για την κατασκευή στέγης στον ξενώνα Χρυσοπηγής»,   

                        β) «Για την συντήρηση Η/Μ εργασιών στο κλειστό γυμναστήριο του 5ου 

Γυμνασίου»  και    

                        γ) «Εργασίες εξωραϊσμού του κτιρίου του Βαλκανικού Λαογραφικού      

Μουσείου». 

 

 - Εγκρίνονται.  

 

 ΘΕΜΑ 32ο: Έγκριση συνέχισης για το έτος 2004 των έργων και μελετών:  

                        α) «Προσθήκη καθ’ ύψος και ανακατασκευή του κινηματοθεάτρου 

ΑΣΤΕΡΙΑ Δήμου Σερρών»,  

                        β) «Ηλεκτροφωτισμός Δημοτικού Γηπέδου Σερρών»,  

                        γ) «Κατασκευή τοίχου αντιστήριξης στα Α’ Νεκροταφεία»,  

                        δ) «Διαμόρφωση αυλών σχολικών κτιρίων (13ο Νηπιαγωγείο, 5ο    

Γυμνάσιο)»,  

                        ε) «Διάφορες εργασίες στο δημοτικό σχολείο Ξηροτόπου»,   

                      στ) «Κατασκευή αγωγών και φρεατίων ομβρίων στον οικισμό των 

τσιγγάνων»,   

                        ζ) «Πράξη εφαρμογής της γειτονιάς Εργατικών Κατοικιών του Δήμου»,         

                        η) «Τοπογράφηση – Κτηματογράφηση – Πολεοδομική Μελέτη του 

οικισμού Ελαιώνα Σερρών»,   

                        θ) «Τοπογράφηση – Κτηματογράφηση – Πολεοδόμηση περιοχής Αγ. 

Ιωάννη», 

                        ι) «Πράξη εφαρμογής της γειτονιάς Αγ. Αναργύρων του Δήμου Σερρών»   

και  

                        ια) «Πράξη εφαρμογής της πολεοδομικής μελέτης περιοχής Ομόνοια – 

Καλύβια». 

 

 - Εγκρίνονται.  
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ΘΕΜΑ 33ο: Έγκριση εξόφλησης λογαριασμών των έργων:  

                        α) «Ανακαίνιση παλαιού οστεοφυλακίου Α’ Νεκροταφείων»,  

                        β) «Αποκατάσταση φθορών οδοστρωμάτων στο Ανατολικό τμήμα της 

πόλης»,  

                        γ) «Αποκατάσταση φθορών οδοστρωμάτων στο Δυτικό τμήμα της 

πόλης»,  

                        δ) «Συντήρηση, αποκατάσταση ζημιών, τροποποίηση και βελτίωση της 

φωτεινής σηματοδότησης πόλης Σερρών»,  

                        ε) «Διαμόρφωση αυλών σχολικών κτιρίων (18ο Δημοτικό, 3ο Λύκειο)»,  

                      στ) «Στεγανοποίηση οροφής 1ου Γυμνασίου Σερρών»,  

                        ζ) «Ηλεκτροφωτισμός πάρκου κυκλοφοριακής αγωγής Δήμου Σερρών»,   

                        η) «Παροχή υπηρεσιών οργάνωσης, διαχείρισης και περιβαλλοντικής 

παρακολούθησης-ελέγχου της λειτουργίας του ΧΥΤΑ και της 

αποκατάστασης του ΧΔΑ του Δήμου Σερρών», 

                        θ) «Κατασκευή υποδομών για την βελτίωση των συνθηκών διαβίωσης 

των τσιγγάνων στις Σέρρες»,   

                        ι) «Κατασκευή ξενώνα και αθλητικού κέντρου στη Χρυσοπηγή»  και  

                      ια) «Στατική μελέτη αλλαγής χρήσης και διαρρύθμισης κτιρίου σε κλειστό 

γυμναστήριο». 

 

 - Εγκρίνονται.  

 

 ΘΕΜΑ 34ο: Έγκριση συνέχισης για το έτος 2004 των παρακάτω έργων & μελετών  και 

εξόφληση λογαριασμών αυτών:  

                        α) «Κατασκευή δρόμων – ασφαλτοστρώσεις»,  

                        β) «Κατασκευή Μνημείου Ηρώων στο Δ.Δ. Οινούσας»,  

                        γ) «Πράξη εφαρμογής της πολεοδομικής μελέτης γειτονιάς Αλημπέκιοϊ»,  

                        δ) «Κατασκευή κλειστού Κολυμβητηρίου Δήμου Σερρών»,  

                        ε) «Διάφορες αποκαταστάσεις και συμπληρώσεις υφισταμένων 

εγκαταστάσεων αθλητικών κέντρων Ομόνοιας»,  

         στ) «Κατασκευή κερκίδων θεατών στο αυτοκινητοδρόμιο Σερρών»,  

                        ζ) «Συντηρήσεις-βελτιώσεις αθλητικών εγκαταστάσεων Δήμου Σερρών»,  

                        η) «Εργασίες συντήρησης Εθνικού Σταδίου Σερρών»,  

                        θ) «Εργασίες εγκατάστασης συστήματος συμπίεσης και δεματοποίησης 

απορριμμάτων»,    

                        ι) «Αναπλάσεις πλατειών Αγ. Ιωάννη και Αγ. Νικολάου», 

                      ια) «Πράξη εφαρμογής της γειτονιάς Σιγής – Προφ. Ηλία – Γονατά – Ν. 

Κηφισιάς Σερρών»   και  

                      ιβ) «Τοπογράφηση–Κτηματογράφηση–Πολεοδομική μελέτη περιοχής 

Ξηροτόπου Σερρών».  

 

 - Εγκρίνονται. 

 

 ΘΕΜΑ 35ο: Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής του έργου: 

«Μετασκευή σφαγείου σε κτίριο πολλαπλών δραστηριοτήτων 

εκπαίδευσης και αθλητισμού».   

 

 - Εγκρίνεται.  
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ΘΕΜΑ 36ο: Επέκταση – συμπλήρωση δικτύου ΦΟΠ:  

                        α) στην οδό Αγ. Γεωργίου,   

                        β) στην οδό Κασομούλη και Ακρίτα γωνία,   

                        γ) στην οδό Ιερολοχιτών,    

                        δ) στο Χιονοχώρι, 

                        ε) στην οδό Εμ. Παπά  και 

                      στ) στο Εθνικό Στάδιο Σερρών.    

 

 - Εγκρίνονται. 

 

ΘΕΜΑ: «Έγκριση νέων αστικών γραμμών και καθορισμός δρομολογίων». 

 

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έγκριση νέων αστικών γραμμών και καθορισμός δρομολογίων. 

Έχει κανείς κάτι τεχνικό να ρωτήσει; Πάω στο τριακοστό έβδομο εάν δεν έχετε άλλο 

θέμα, παρακαλώ κ. Αναστασιάδη,  

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Και εδώ αναφέρει πάλι Αγ. Αναργύρων, τη συμβαίνει 

εκεί αφορά το ….; καθαρά πράγματα, έτσι;  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι. Άλλος συνάδελφος για τα θέματα αυτά όλα μαζί.  

 κ. ΑΝΑΣΤΑΣΙΑΔΗΣ: Για το οικόπεδο τι έγινε; Πότε το περάσαμε;  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κοίτα δεν περνάει εκείνο, θα έρθει ετοιμασμένο. Γιατί δεν 

πρόλαβαν οι ορκωτοί λογιστές να στείλουν την έκθεση τους.  

 κ. ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Σαουρίδη εμείς κάνουμε την διαφήμιση όσο μπορούμε 

πάντοτε. 

Λοιπόν, καλή σας νύχτα και ευχαριστούμε πολύ.  

 

 - Εγκρίνεται.  

  

Μετά το πέρας της συνεδρίασης συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι ακόλουθες  

αποφάσεις:  

 

2 / 2004     Έγκριση επιχορήγησης  Σχολικών Επιτροπών  για εκτέλεση έργων 

συντήρησης και επισκευής τους.           

 

3 / 2004 Κατανομή πίστωσης 26.413,20 € σε σχολικές επιτροπές, προς κάλυψη 

εξόδων κίνησης σχολικών τροχονόμων.  

 

4 / 2004  Κατανομή πίστωσης για την υλοποίηση του προγράμματος «ΒΟΗΘΕΙΑ 

ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ». 

 

5 / 2004 Σύναψη προγραμματικής σύμβασης μεταξύ Δήμου και του Ν.Π. μη 

κερδοσκοπικού χαρακτήρα «Περιφερειακό Ταμείο Ανάπτυξης Κεντρικής 

Μακεδονίας».  

 

6 / 2004 Έγκριση εργασιών συντάξεως ισολογισμού και λοιπών οικονομικών 

καταστάσεων χρήσης 2004. 

 

7 / 2004 Έγκριση ανάθεσης εργασιών εφαρμογής διπλογραφικού συστήματος, 

χρήσης 2004. 
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8 / 2004  Διορισμός 2 ελεγκτών για τον τακτικό διαχειριστικό έλεγχο της Δημοτικής 

Επιχείρησης Δ.Ε.Π.Κ.Α.  

 

9 / 2004 Ομοίως Δ.Ε.Π.Σ. 

 

10 / 2004 Ομοίως Κ.Α.Δ.Ε. 

 

11 / 2004  Ομοίως Δ.Ε.Ε.Κ. 

 

12 /2004  Ομοίως ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. 

 

13 /  2004  Επανασυγκρότηση  Δ/κού Συμβουλίου Ν.Π. «51η Σ.Ε. 5ου Γυμνασίου». 

 

14 / 2004 Έγκριση απολογισμού  της 33ης Σ.Ε. 8ου και 30ου Νηπιαγωγείου έτους 

2003. 

 

15 / 2004 Ομοίως 14ης Σ.Ε. 3ου Δημ. Σχολείου. 

 

16 / 2004 Ομοίως 38ης Σ.Ε. 16ου Νηπιαγωγείου.    

 

17 / 2004 Ομοίως 31ης Σ.Ε. 6ου Νηπιαγωγείου.  

 

18 / 2004 Ομοίως 16ης Σ.Ε. 5ου Δημ. Σχολείου. 

 

19 / 2004 Ομοίως 54ης Σ.Ε. 15ου Νηπιαγωγείου.    

 

20 / 2004 Ομοίως 42ης Σ.Ε.  23ου και 26ου Νηπιαγωγείων.  

 

21 / 2004 Ομοίως 22ης Σ.Ε. 13ου Δημ. Σχολείου και 17ου Νηπιαγωγείου. 

 

22 / 2004 Ομοίως 28ης Σ.Ε. 2ου Νηπιαγωγείου.    

 

23 / 2004 Ομοίως 30ης Σ.Ε. 4ου Νηπιαγωγείου.    

 

24 / 2004 Ομοίως 2ης Σ.Ε. 2ου Γυμνασίου-2ου Λυκείου. 

 

25 / 2004 Ομοίως 8ης Σ.Ε. 5ου Εν. Λυκείου Σερρών. 

 

26 / 2004 Ομοίως 46ης Σ.Ε. 28ου και 32ου Νηπιαγωγείου.    

 

27 / 2004 Ομοίως 50ης Σ.Ε. 3ου  Λυκείου.      

 

28 / 2004 Ομοίως 24ης Σ.Ε. 15ου και 21ου Δημ. Σχολείου και 13ου  και 27ου 

Νηπιαγωγείων. 

 

28 α / 2004 Ομοίως 41ης Σ.Ε. 22ου Νηπιαγωγείου.    

   

29 / 2004 Ομοίως 12ης Σ.Ε. 1ου-7ου Δημ. Σχολείου και 20ου Νηπιαγωγείου.    
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30 / 2004 Ομοίως 56ης Σ.Ε. 33ου Νηπιαγωγείου.    

 

31 / 2004 Ομοίως 21ης Σ.Ε. 5ου Νηπιαγωγείου-12ου Δημ. Σχολείου. 

 

32 / 2004 Ομοίως 17ης Σ.Ε. 6ου και 16ου Δημ. Σχολείων. 

 

33 / 2004 Ομοίως 13ης Σ.Ε. 2ου  και 22ου  Δημ. Σχολείων. 

 

34 / 2004 Ομοίως 15ης Σ.Ε. 4ου Δημ. Σχολείου.   

  

35 / 2004 Ομοίως 26ης Σ.Ε. 18ου  Δημ. Σχολείου.  

 

36 / 2004 Ομοίως 39ης Σ.Ε. 18ου Νηπιαγωγείου.    

 

37 / 2004 Ομοίως 23ης Σ.Ε. 14ου Δημ. Σχολείου-Νηπιαγωγείου Αγ. Ιωάννη.  

 

38 / 2004 Ομοίως 43ης Σ.Ε. 29ου Νηπιαγωγείου.    

 

39 / 2004 Ομοίως 49ης Σ.Ε. 23ου  Δημοτικού Σχολείου. 

   

40 / 2004 Ομοίως 57ης Σ.Ε. 1ου Εν. Λυκείου Σερρών. 

 

41 / 2004 Ομοίως 45ης Σ.Ε. 19ου Δημ. Σχολείου.   

 

42 / 2004 Ομοίως  7ης Σ.Ε. 20ου Δημ. Σχολείου.   

 

43 / 2004 Έγκριση εγγραφής του Δήμου ως συνδρομητή για το έτος 2004 σε 

εφημερίδες και περιοδικά.  

 

44 / 2004 Έγκριση καταβολής εξωϊδρυματικής οικονομικής ενίσχυσης.  

 

45 / 2004 Έγκριση σύναψης σύμβασης προς ανάθεση εργασιών στην Κ.Α.Δ.Ε. 

 

46 / 2004 Έγκριση ανάθεσης καθαριότητας κοινοτικού ιατρείου, αυλείου χώρου και 

κατ/τος Δ.Δ. Ελαιώνα στην κα Βλάχου Στυλιανή.  

 

47 / 2004  Ομοίως στο Δ.Δ. Επταμύλων. 

 

48 / 2004 Ομοίως στο Δ.Δ. Οινούσας.             

 

49 / 2004 Ανάθεση στον Αντιδήμαρχο  Δ/κών και Οικονομικών  της επιβολής 

ποινής προσωρινής αφαίρεσης για 60 ημέρες της άδειας λειτουργίας του 

ΜΠΑ Θερινής Περιόδου ΧΡΩΜΑ.  

 

50 / 2004 Ορισμός εκπροσώπου  του Δήμου για την παραλαβή έκτασης 47.158 τ.μ. 

ιδιοκτησίας  ΤΕΘΑ από το στρατόπεδο ΕΜ. ΠΑΠΠΑ.  

  

51 / 2004 Ανάθεση σε ορκωτό λογιστή  του τακτικού ελέγχου  της οικονομικής 

κατάστασης  του Δήμου, χρήσεως 2003 
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52 / 2004  Επιστροφή χρημάτων  ως αχρεωστήτως εισπραχθέντων  από κλήση 

παράνομης στάθμευσης στον κ. Λαμπρινό Ηλία.  

 

53 / 2004 Ομοίως από ΤΑΠ στον κ. Ακριβόπουλο Ακριβό.  

 

54 / 2004 Ορισμός μελών Δ.Σ. του Ν.Π.  «Κέντρο Προσχολικής Αγωγής Δήμου 

Σερρών». 

 

55 / 2004 Ομοίως Ν.Π. «Κ.Π.Φ.Π. – Μ.Φ.Ι.». 

 

56 / 2004 Ομοίως Ν.Π. «Κ.Α.Π.Η.».             

 

57 / 2004 Ομοίως Ν.Π. «Αθλητικός Οργανισμός Δήμου Σερρών». 

 

58 / 2004  Ορισμός Δ/κού Συμβουλίου Δ.Ε. «Δ.Ε.Ε.Κ.».  

 

59 / 2004 Ομοίως Κ.Α.Δ.Ε. 

 

60 / 2004 Ομοίως ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. 

 

61 / 2004 Ομοίως ΔΕΥΑΣ 

 

62 / 2004 Ομοίως Δ.Ε. Δ.Ε.Π.Σ. 

 

63 / 2004 Ομοίως Δ.Ε. Δ.Ε.Π.Κ.Α. 

 

64 / 2004  Έγκριση της αρ. 194/2003 απόφασης της ΔΕΥΑΣ «περί ένταξης 

τιμολόγησης ιερών ναών  στα ειδικά τιμολόγια». 

 

Πρ. 2/1/2004 Τίθεται στο αρχείο η αρ. 191/2004 απόφασης της ΔΕΥΑΣ περί 

πρόσληψης προσωπικού.  

 

65 / 2004 Ψήφιση πιστώσεων  εγγεγραμμένων  στον πρ/σμό του Δήμου έτους 2004 

προς εκτέλεση προμηθειών με απ’ ευθείας ανάθεση.  

 

66 / 2004 Ψήφιση πίστωσης 10.077,06 € για την εφαρμογή του διπλογραφικού 

συστήματος. 

 

67 / 2004  Ομοίως 513.300,00 € για την παροχή υπηρεσιών διαχείρισης και 

περιβαλλοντικής παρακ. – ελέγχου της λειτουργίας ΧΥΤΑ και της 

μεταφροντίδας του αποκαταστημένου ΧΔΑ.   

 

68 / 2004 Έγκριση εξειδικευμένης οφειλής για καταβολή αποζημίωσης λόγω 

αναγκαστικής απαλλοτρίωσης στον κ. Ιωάννη Καβακλιώτη. 

 

69 / 2004 Ενημέρωση του Δ.Σ. επί αποφάσεων  της Δ.Ε. «ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.». 

 

70 / 2004 Ομοίως της Δ.Ε.Π.Σ. 
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71 / 2004 Έγκριση της αρ. 37/2004 περί έγκρισης του προϋπολογισμού 2004 της 

Δ.Ε. «Δ.Ε.Π.Σ.». 

 

72 / 2004 Έγκριση παράτασης σύμβασης προμήθειας καυσίμων έτους 2003.  

 

73 / 2004 Έγκριση πρακτικών δημοπρασίας προμήθειας καυσίμων έτους 2004. 

 

74 / 2004  Δημιουργία εξιδεικευμένης πίστωσης οφειλής εξόδων κίνησης κ. 

Δημάρχου, Δημοτικών Συμβούλων και υπαλλήλων Δήμου Σερρών. 

 

75 / 2004 Έγκριση καταβολής εξόδων κίνησης εκτός έδρας του κ. Δημάρχου. 

 

76 / 2004 Ψήφιση πίστωσης για την καταβολή συνδρομής έτους 2004 στην 

Εφημερίδα της Κυβέρνησης.  

 

77 / 2004 Έγκριση καταβολής οφειλής στο περιοδικό «ΓΙΑΤΙ». 

 

78 / 2004 Προμήθεια βιβλίου διοικητική δικονομία. 

 

79 / 2004 Ψήφιση πίστωσης για καταβολή αποζημίωσης λόγω ρυμοτομίας  στην 

«Ο.Ε. Σωτηρίου κ.λ.π.». 

 

80 / 2004 Έγκριση καταβολής εξόδων κίνησης εκτός έδρας του οδηγού του κ. 

Δημάρχου κ. Μπαλτά Σταύρου.  

 

81 / 2004 Ομοίως του κ. Σαρακατσάνη Ιωάννη.  

 

82 / 2004  Ομοίως υπαλλήλων του Δήμου. 

 

83 / 2004 Έγκριση δημιουργίας Κ.Α. για τακτοποίηση κρατήσεων συνταξιοδότησης 

των πρώην υπαλλήλων των ΚΕΦΟ.  

 

84 / 2004 Έγκριση διαφόρων  δαπανών της Κοινωνικής Μέριμνας για συσσσίτιο 

άπορων δημοτών. 

 

85 / 2004  Έγκριση διαφόρων δαπανών της Κοινωνικής Μέριμνας  στο πλαίσιο της 

δράσης «Παροχή Σ.Υ.Υ. σε παλλινοστούντες Ειδικές Κατηγορίες 

Γυναικών από κοινωνικό αποκλεισμό κλ.π.». 

 

86 / 2004 Έγκριση δαπανών για τη συντήρηση του Μουσείού Αλέξανδρου 

Χατζηλία.  

 

87 / 2004 Έγκριση δαπανών της Κοινωνικής Μέριμνας.  

 

88 / 2004 Έγκριση δαπανών για προμήθεια επίπλων από την Κοινωνική Μέριμνα 

και ψήφιση εξ. Πίστωσης.  

 

89 / 2004 Ψήφιση εξειδικευμένης οφειλής για προμήθεια καυσίμων.  
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90 / 2004 Έγκριση διαφόρων προμηθειών  για τις ανάγκες των Υπηρεσιών του 

Δήμου.  

 

91 / 2004 Ψήφιση πίστωσης για διαφημίσεις-δημοσιεύσεις.  

 

92 / 2004 Αναμόρφωση πρ/σμού του Δήμου για την εύρυθμη λειτουργία του 

διπλογραφικού  συστήματος και αναλυτική κωδικοποίηση των 

Ασφαλιστικών Ταμείων.  

 

92α / 2004 Έγκριση οφειλών ΕΛΕΥΘΕΡΙΩΝ έτους 2002.  

 

93 / 2004 Έγκριση πρότασης  τροποποίησης ρυμοτομικού σχεδίου  γειτονιάς Άνω 

Καμενίκια – Ιμαρέτ.  

 

94 / 2004 Έγκριση μελέτης του έργου: «Στεγανοποίηση τμημάτων κερκίδων 

Δημοτικού Γηπέδου Σερρών. 

 

95 / 2004 Ομοίως του έργου: «Επούλωση φθορών οδοστρωμάτων». 

 

96 / 2004 Ομοίως του έργου: «Συντήρηση δρόμων». 

 

97 / 2004 Ομοίως του έργου: «Επισκευή-συντήρηση πεζοδρομίων». 

 

98 / 2004 Ομοίως του έργου: «Τσιμεντοστρώσεις πλακοστρώσεις κοινοχρήστων 

χώρων». 

 

99 / 2004 Ομοίως του έργου: «Συντήρηση αγροτικών δρόμων πόλης Σερρών». 

 

100 / 2004 Ομοίως του έργου: «Διάφορες εργασίες στο 4ο Δημοτικό Σχολείο». 

 

101 / 2004 Ομοίως του έργου: «Διάφορες εργασίες στο 6-16ου Δημοτικό Σχολείο». 

 

102 / 2004 Ομοίως του έργου: «Διάφορες εργασίες στο 23ο Δημοτικό Σχολείο». 

 

103 / 2004 Ομοίως του έργου: «Διάφορες εργασίες στο 1ο Γυμνάσιο». 

 

104 / 2004  Ομοίως του έργου: «Κατασκευή τοίχου αντιστήριξης  στο Δ.Δ. Ελαιώνα». 

 

105 / 2004  Έγκριση προϋπολογιστικού πίνακα των εργασιών εξωραϊσμού του κτιρίου 

του Βαλκανικού Λαογραφικού Μουσείου». 

 

106 / 2004 Ομοίως για την συντήρηση Η/Μ εργασιών στο Κλειστό Γυμναστήριο του 

5ου Γυμνασίου. 

 

107 / 2004  Ομοίως για την κατασκευή στέγης  στο Ξενώνα Χρυσοπηγής.  

 

 

 

37 



108 / 2004  Έγκριση συνέχισης για το έτος 2004 της προμελέτης του έργου: 

«Προσθήκη καθ’ ύψος  και ανακατασκευή του κινηματοθεάτρου 

ΑΣΤΕΡΙΑ Δήμου Σερρών. 

 

109 / 2004 Ομοίως του έργου: «Ηλεκτροφωτισμός Δημοτικού Γηπέδου Σερρών». 

 

110 / 2004  Ομοίως του έργου: «Κατασκευή τοίχου αντιστήριξης  στα Α’ 

Νεκροταφεία». 

 

111 / 2004 Ομοίως του έργου: «Διαμόρφωση αυλών σχολικών κτιρίων (13ο Νηπ-

γείο, 5ο Γυμνάσιο)». 

 

112 / 2004  Ομοίως του έργου: «Διάφορες εργασίες στο Δημοτικό Σχολείο 

Ξηροτόπου». 

 

113 / 2004  Ομοίως του έργου: «Κατασκευή αγωγών και φρεατίων ομβρίων στον 

οικισμό των Τσιγγάνων». 

 

114 / 2004 Ομοίως της μελέτης: «Πράξη εφαρμογής της γειτονιάς Εργατικών  

Κατοικιών  του Δήμου». 

 

115 / 2004 Ομοίως της μελέτης: «Τοπογράφηση-Κτηματογράφηση-Πολεοδομική 

μελέτη του οικισμού Ελαιώνα Σερρών». 

 

116 / 2004 Ομοίως: «Τοπογράφηση – Κτηματογράφηση – Πολεοδόμηση περιοχής 

Αγ. Ιωάννη». 

 

117 / 2004 Ομοίως : «Πράξη εφαρμογής της γειτονιάς Αγ. Αναργύρων του Δήμου 

Σερρών». 

    

118 / 2004 Ομοίως: «Πράξη εφαρμογής της πολεοδομικής μελέτης περιοχής 

Ομόνοια-Καλύβια».                       

 

119 / 2004 Έγκριση εξόφλησης λογαριασμού του έργου: «Ανακαίνιση παλαιού 

Οστεοφυλακίου Α’ Νεκροταφείου». 

 

120 / 2004 Ομοίως: «Αποκατάσταση φθορών οδοστρωμάτων στο Ανατολικό Τμήμα 

της πόλης». 

 

121 / 2004 Ομοίως: «Αποκατάσταση φθορών οδοστρωμάτων στο Δυτικό Τμήμα της 

πόλης». 

 

122 / 2004 Ομοίως: «Συντήρηση, αποκατάσταση ζημιών, τροποποίηση και βελτίωση 

της φωτεινής σηματοδότησης πόλης Σερρών έτους 2002-2003». 

 

123 / 2004 Ομοίως: «Διαμόρφωση σχολικών αυλών κτιρίων (18ο Δημοτικό, 3ο 

Λύκειο)». 

 

124 / 2004 Ομοίως: «Στεγανοποίηση οροφής 1ου Γυμνασίου Σερρών». 
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125 / 2004 Ομοίως: «Ηλεκτροφωτισμός Πάρκου Κυκλοφοριακής Αγωγής Δήμου 

Σερρών». 

 

126 / 2004 Ομοίως: «Παροχή υπηρεσιών οργάνωσης, διαχείρισης και 

περιβαλλοντικής παρακολούθησης-ελέγχου της λειτουργίας του ΧΥΤΑ 

και της αποκατάστασης του ΧΔΑ Δήμου Σερρών». 

 

127 / 2004 Ομοίως: «Κατασκευή υποδομών για τη βελτίωση των συνθηκών 

διαβίωσης των Τσιγγάνων στις Σέρρες». 

 

128 / 2004 Ομοίως: «Κατασκευή ξενώνα και αθλητικού κέντρου στη Χρυσοπηγή». 

 

129 / 2004 Ομοίως: «Στατική  μελέτη αλλαγής χρήσης και διαρρύθμισης κτιρίου στο 

κλειστό Γυμναστήριο». 

 

130 / 2004 Έγκριση συνέχισης για το έτος 2004 και εξόφληση λογαριασμού του 

έργου: «Κατασκευή δρόμων-Ασφαλτοστρώσεις».  

 

131 / 2004 Έγκριση συνέχισης για το έτος 2004 και εξόφληση του λογαριασμού του 

έργου: «Κατασκευή μνημείου Ηρώων  στο Δ.Δ. Οινούσας». 

 

132 / 2004 Ομοίως του έργου: «Πράξη εφαρμογής της πολεοδομικής μελέτης  

γειτονιάς Αλημπέκιοϊ». 

 

133 / 2004 Ομοίως του έργου: «Κατασκευή κλειστού κολυμβητηρίου Δήμου 

Σερρών». 

 

134 / 2004 Ομοίως του έργου: «Διάφορες αποκαταστάσεις και συμπληρώσεις 

υφισταμένων εγκαταστάσεων αθλητικών  κέντρων Ομόνοιας». 

 

135 / 2004 Ομοίως του έργου: «Κατασκευή κερκίδων θεατών στο Αυτοκινητοδρόμιο 

Σερρών». 

 

136 / 2004 Ομοίως του έργου: «Συντηρήσεις-βελτιώσεις αθλητικών εγκαταστάσεων 

Δήμου Σερρών¨. 

 

137 / 2004 Ομοίως του έργου: «Εργασίες συντήρησης εθνικού σταδίου Σερρών». 

 

138 / 2004 Ομοίως του έργου: «Εργασίες εγκατάστασης συστήματος συμπίεσης και 

δεματοποίησης απορριμμάτων». 

 

139 / 2004  Ομοίως του έργου: «Αναπλάσεις πλατειών Αγ. Ιωάννη  και Αγ. 

Νικολάου». 

 

140 / 2004 Ομοίως της μελέτης: «Πράξη εφαρμογής της γειτονιάς Σιγής-Προφήτη 

Ηλία-Γονατά-Ν. Κηφισιάς Σερρών». 

 

141 / 2004 Ομοίως της μελέτης: «Τοπογράφηση-Κτηματογράφηση-Πολεοδομική 

μελέτη περιοχής Ξηροτόπου Σερρών». 
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142 / 2004 Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής του έργου: 

«Μετασκευή σφαγείου  σε κτίριο πολλαπλών δραστηριοτήτων 

εκπαίδευσης και αθλητισμού». 

 

143 / 2004 Έγκριση επέκτασης-συμπλήρωσης δικτύου ΦΟΠ στο Εθνικό Στάδιο 

Σερρών. 

 

144 / 2004 Ομοίως στην οδό Εμ. Παππά.  

 

145 / 2004 Ομοίως στο Χιονοχώρι. 

 

146 / 2004 Ομοίως στην οδό Ιερολοχιτών. 

 

147 / 2004 Ομοίως στην οδό Κασομούλη και Ακρίτα. 

 

148 / 2004 Ομοίως στην οδό Αγ. Γεωργίου. 

 

149 / 2004 Έγκριση νέων Αστικών Γραμμών και καθορισμός δρομολογίων.  

 

 

 

    O ΠΡΟΕΔΡΟΣ TOY Δ. Σ.                                          Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ.Σ.                

 

 

 ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ                                          ΛΕΦΑΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ   

 

 

 

Τ Α     Μ Ε Λ Η 

 

 

Αγγελίδης Πέτρος 

 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

 

Αραμπατζή Φωτεινή 

 

Βασιλειάδης Ηλίας 

 

Βλάχος Ηλίας  

 

Γκότσης Ηλίας 

 

Γρηγοριάδης Νικόλαος 

 

Θεοφανίδης Αβραάμ 
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Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα 

 

Κατριρτζόγλου Νικόλαος 

 

Λογοθετίδης Σταύρος 

 

Μαντζαρίδης Νικόλαος 

 

Μηλίδης Θεόδωρος 

 

Μητλιάγκας Ζήσης 

 

Μπαμπαΐτης Δημήτριος 

 

Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία 

 

Μπόνας Ιωάννης 

 

Παπαβασιλείου Βασίλειος 

 

Πασχάλη – Καρύδα Ελένη 

 

Περδίκης Ζήσης 

 

Σαουλίδης Στυλιανός 

 

Σίμογλου Κων/νος 

 

Τζιώνης Ευθύμιος 

 

Τσιγαρίδα Νεκταρία 

 

Φανουράκη Ελένη 

 

 

 

 


